
Zápisnica  z 12. zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Bratislava-Nové Mesto konaného dňa 13.3.2024 

 

1. bod 

Otvorenie 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Vážení poslanci, drahí hostia, hostky. Chcel by som oficiálne otvoriť dvanáste zasadnutie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Nové Mesto. Predtým, ako začneme s rokovaním, chcel by som sa 

ešte raz takto ospravedlniť za priebeh predchádzajúceho zastupiteľstva, ktoré nebolo nejakým spôsobom 

správne zvolané. My sme na základe toho zvolali stretnutie so zamestnancami nášho miestneho úradu, 

vykonali nápravné opatrenia, spravíme všetko, čo bude v našich silách a schopnostiach, aby sa táto situácia 

už neopakovala. Zároveň by som sa chcel ospravedlniť za zmätok, ktorý mohol vzniknúť ohľadom termínu 

tohto zastupiteľstva, kedy som povedal, že sa stretneme v podstate minulý týždeň. Hneď, ako sme ukončili 

zastupiteľstvo, sme začali diskutovať s poslancami a poslankyňami o ich programe na minulý týždeň a 

ukázalo sa, že by zastupiteľstvo nebolo uznášaniaschopné a preto sme vybrali tento termín a tým zároveň 

konštatujem, že sme uznášaniaschopný napriek tomu, že z rokovania sú ospravedlnení pani poslankyňa 

Augustinič a páni poslanci Bolech,  Pagáč, Korček a Halás. Miestne zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

 

2. bod 

Schválenie programu zasadnutia 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prejdeme tým pádom k bodu číslo 2 a to je: Schválenie programu 12. zasadnutia miestneho zastupiteľstva. 

Najskôr budeme hlasovať o schválení programu tak, ako bol zverejnený. Chcel by som poprosil zapnúť 

hlasovacie zariadenie. Ďakujem veľmi pekne. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, nikto nebol proti, nikto 

sa nezdržal, dvaja nehlasovali. Otváram teraz diskusiu k návrhu programu. Za mňa mám dve zmeny. Prvou 

z nich je doplnenie bodu týkajúceho sa rokovacieho poriadku redakčnej rady časopisu Hlas Nového Mesta. 

Sú to materiály, ktoré máte na stole s tým, že ide o rovnaký materiál, aký bol predložený na februárové 

zastupiteľstvo, pričom navrhujem zaradiť tento bod pred bod Interpelácie, čiže v podstate úplne na koniec. 

Zároveň navrhujem zrušiť bod číslo 19. Tam sa jedná o návrh na opravu uznesenia Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto číslo 9/20 zo dňa 12.12.2023. Dôvodom stiahnutia tohto bodu 

je skutočnosť, že uplynula 90 dňová lehota na podpísanie zmluvy zo strany druhej strany a tým pádom ako 

keby už toto uznesenie nie je potrebné opravovať. Pokračujem v diskusii, pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 



Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Rád by som sa opýtal, prečo boli body Rôzne a Interpelácia zamenené. 

Doteraz mohli najprv poslanci klásť otázky v bode rôzne a potom, keď im nebolo dostatočne odpovedané, 

spýtali sa svoju otázku v rámci interpelácie. Bol by som preto rád, aby sa body 26 a 27 prehodili. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Čiže berieme to ako návrh na zmenu programu. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Môžeme. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie k programu nikto nie je ďalší prihlásený, tak by sme teraz pristúpili k dvom 

hlasovaniam. Prvá bude návrh zmien, ktoré som predložil a druhý bude návrh, ktorý predložil pán poslanec 

Dulaj. Chcel by som poprosiť teraz hlasovanie o tých dvoch zmenách, ktoré som predložil. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne za bolo 20 poslancov a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal a všetci hlasovali. 

Prechádzame tým pádom k návrhu pána poslanca Dulaja. Poprosím o hlasovanie. Za bolo 19 poslancov a 

poslankýň nikto nebol proti, jeden sa zdržal. Tým pádom v rámci rokovania vymeníme program, teda bod 

Rôzne za bod Interpelácie a naopak. 

 

3.bod 

Voľba členov návrhovej komisie 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame tým pádom k bodu číslo 3 a to je voľba členov návrhovej komisie. Tu máme dvoch stálych 

členov a to pani poslankyňu Kollárikovú a pána poslanca Korčoka s tým, že zvykneme dopĺňať pani 

poslankyňu Krušinovú tým, že pán Korček je oficiálne ospravedlnený, tak sa chcem spýtať, či vieme ešte 

jedného člena doplniť do návrhovej komisie z tých poslancov a poslankýň čo sú tu? Vie niekto, kto by bol 

ochotný byť zvolený do návrhovej komisie? Adam. Do diskusie prihlásená pani poslankyňa Bilská. OK. 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Markuš stiahol svoj návrh svojím úsmevom. Tým pádom by som navrhoval, 

aby sme do návrhovej komisie zvolili stálu poslankyňu, pani poslankyňu Kollárikovú, pani poslankyňu 

Krušinovú a doplnili by sme pani poslankyňu Bilskú. Poprosím zapnúť hlasovanie o takomto návrhu. 

Ďakujem pekne, za bolo 19 poslancov a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, jeden nehlasoval. 

 

4. bod 

Voľba overovateľov zápisnice a uznesení 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Prechádzame tým pádom k bodu číslo 4 a to je voľba overovateľov zápisnice a uznesení. Za overovateľov 

záznamu a uznesení sú navrhnutí pani poslankyňa Gebhardtová, pán poslanec Vlačiky. Otváram ešte 

diskusiu k tomuto bodu. Ak nie je do diskusie nikto prihlásený, tak poprosím zapnúť hlasovanie o tom, že 

za overovateľov záznamu a uznesení navrhujeme pani poslankyňu Gebhardtovú a pána vicestarostu 

Vlačikyho. Ďakujem pekne za bolo 18 poslancov a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, dvaja 

nehlasovali. 

 

5. bod 

Správa o plnení uznesení 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame na bod 5. Správa o plnení uznesení a poprosím o úvodné slovo pani prednostku. 

 

 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Dobrý deň, predkladám vám materiál Správa o plnení uznesení. Tento materiál obsahuje aktuálne v 

realizácii 45 uznesení, ktorým sa na úrade venujeme. Podrobnosti sú popísané v jednotlivých alebo pri 

jednotlivých uzneseniach s tým, že niektoré tie uznesenia ako keby obsahovo strácajú možno význam. 

Takže do budúceho zastupiteľstva by som navrhovala potom neskôr, aby sme sa im venovali a možno 

predložím potom návrh, kde budeme niektoré uznesenia alebo budem podávať návrh na zrušenie práve z 

týchto štyridsiatich piatich. Ku dnešnému dňu následne boli splnené v bode 2 uznesenia. 3 boli vzaté na 

vedomie a jedno bolo zrušené. Z mojej strany asi k tomuto materiálu všetko. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja by som sa chcela k tomuto bodu vyjadriť takým štýlom, že ja sa zdržím 

hlasovania, pretože presne tak možno nadviažem aj na pani prednostku. Je tam veľa uznesení, ktoré možno 

už nie sú aktuálne. Veľa bodov je tam v riešení a je tam napríklad aj uznesenie o Poliklinike Tehelná, že je 

v riešení, ale už možno prebehol rok, neviem v akom riešení alebo čo sa aspoň v aký, v akom stave sme 

alebo kam sa to posúva ďalej. Aktualizácia stavu všetkých projektových zámerov. Nedostali sme za rok 

žiadnu nejakú nejaký výstup z toho a možno upozorňujem aj na to uznesenie, ktoré bolo 04/28 3, čo sme 

žiadali o aktuálnom stave tých projektov, ktoré boli z dotácie alebo teda z toho úveru, ale aj z projektov. 

Takže chcela som sa len spýtať. Ja viem, že to skončilo v roku 2023 ku koncu, ale viete, stále to pokračuje 

a teraz je pravda, že teraz som dostala na stôl papier a akoby tú prehľadnú tabuľku, ale mňa by to zaujímalo 

akože permanentne, kým to nie je skončené. Nie že uznesenie ja ináč v rôznom podám pokračovanie alebo 



teda uznesenie predĺženie toho uznesenia. Ja len to som chcela povedať, že ja tým pádom toto je moje 

odôvodnenie, prečo budem, teda prečo sa zdržím hlasovania. Ďakujem. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Ďakujem. Ja to evidujem aj vašu požiadavku, lebo však sme si aj písali a práve kvôli tomu na najbližších 

komisiách budeme sa venovať viacej práve uzneseniami. A keby aj boli nejaké návrhy, potom z vašej strany 

na buď pokračovanie alebo nejakú zmenu toho uznesenia tak, aby sme si to do budúceho zastupiteľstva 

pripravili. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja len poprosím pani prednostu, aby to pokračovanie, keď bude schválené 

išlo v podobe, v ktorej to máme na stole. Áno, to je všetko. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďalším prihlásený je pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne za slovo, pán starosta. Chcel by som sa opýtať pani prednostky, teda v intenciách toho, čo 

ste tu teraz odprezentovali, že sa chystá nejaká revízia tohto materiálu a plánujete niektoré uznesenia zrušiť, 

či máte nejakú predstavu, ktoré to sú a hlavne či to bude nejaký jednostranný úkon z vašej strany a predložíte 

takýto materiál priamo na zastupiteľstvo povedzme do komisie alebo do miestnej rady, alebo či bude tomu 

predchádzať aj nejaká vzájomná diskusia. Ďakujem. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Ďakujem za otázku. Bude tomu predchádzať diskusia aj na komisiách, poťažmo si môžeme spraviť 

samostatne, alebo to bude určite zaujímať všetkých, aj tých, ktorí nie sú členmi komisií? Nebude to 

jednostranný akt z mojej strany. Ja môžem dať akurát návrh s vysvetlením, ale s odôvodnením, že prečo 

navrhujem, aby toto uznesenie už ďalej dajme tomu bolo zrušené a potom na zastupiteľstve budete o 

každom jednom návrhu rokovať samostatne. To znamená, že potom ako poslanci musíte, samozrejme ho 

buď zrušiť alebo nezrušiť. Ja môžem pri tejto správe zrušiť iba tie, ktoré boli buď splnené, alebo zanikli z 

nejakej podstaty, dajme tomu boli časovo ohraničené, tak tie zo svojej podstaty zanikajú, ale inak nemôžem. 

 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený a tak poprosím návrhu komisie opäť. V návrhu 

uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto konštatuje, že po prvé - trvá plnenie 

uznesení podľa predtlače; po druhé - splnené boli uznesenia podľa predtlače; po tretie - zrušené, zaniknuté 

boli uznesenia 43/12; po štvrté - vzaté na vedomie boli uznesenia 9/16, 9/26, 9/27. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prečítam návrhu uznesenia. Ďakujem pekne za bolo 15 

poslancov a poslankýň, jeden bol proti a štyria sa zdržali. 

 

6. bod 

Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto na rok 2024. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod číslo šesť a to je Návrh na prvú zmenu rozpočtu mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto na rok 

2024. Úvodné slovo poprosím, pani prednostka. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Ďakujem. Predkladám Vám návrh na prvú zmenu rozpočtu z dvoch dôvodov. A to teda predovšetkým ten 

dôvod, že keď sme robili rozpočet v roku 2023 a pripravovali sme rozpočet na rok 2024, tak sme mali určité 

vedomosti o tom, ako bude financovať projekty. V tom momente sme vlastne zobrali aj úver vo výške dva 

a pol milióna eur, ktorý sme ešte ako keby som vždy komunikovala, že je nejaký prekrývací, ktorý 

potrebujeme na to, aby sme dofinancovali a zaplatili aktivity k 31. 12. 2023 tak, aby to bolo v súlade s 

pravidlami a s reguláciou Európskej únie, a teda riadiaceho orgánu pre jednotlivé operačné programy. V 

tejto súvislosti sme vlastne do rozpočtu zapojili celý rozpočet a taktiež sme predpokladali, že aktivity ako 

predaj pozemku a predaj budov, ktoré sa realizovali, alebo ktoré boli schválené v minulom roku, tiež ku 

koncu roka finančné prostriedky nabehnú až v tomto roku a v tom prípade by vlastne tieto finančné 

prostriedky boli k dispozícii v tomto roku na kapitálové výdavky. Finančné prostriedky však prišli ešte v 

minulom roku, čo znamená, že mali sme prebytok a tým pádom tieto finančné prostriedky budú v rámci 

záverečného účtu zúčtované a budú následne zaradené do rezervného fondu. Momentálne to znamená, že 

my tieto finančné prostriedky, napriek tomu, že ich máme na účte fyzicky, my s nimi nemôžeme disponovať, 

ale v rozpočte sme s nimi uvažovali, lebo sme ich mali zaradené v inej kapitole. Preto predkladám návrh, v 

ktorom navrhujem, aby sme využili prostriedky z úveru, ktoré aktuálne máme na účte, lebo sme ich 

nevyužili všetky v plnej miere. O tom vám vlastne hovorí aj tá tabuľka. Aj v dôvodovej správe, kde zostatok 

z prvého úveru, z toho 7.5 miliónového je vo výške 312 131 eur a zostatok z druhého úveru 1,268 milióna 

eur. Navrhujem preto, aby sme v tomto momente pri investičných projektoch, ktoré súvisia práve s tými 

investíciami, na ktoré sme úver aj zobrali, aby sme ich dokončili momentálne z úverových prostriedkov a 



aby sme si vytvorili rezervu a po záverečnom účte, teda v júni, budeme vedieť, ako máme k disponibilný 

zostatok našich kapitálových výdavkov. Toto je zmena, ktorú ktorú vám navrhujem. Ja som vám priložila 

aj dodatočný materiál. To máte prehľad čerpania úveru, aby ste vedeli, na aké aktivity bol úver použitý. Aj 

ten prvý úver, takže to je taká tabuľka, ktorú som vám dala. A taktiež druhý úver. K tomuto bodu ja nemám 

viacej čo povedať, ale keď máte vy otázky, tak vám ich rada zodpoviem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Prvý prihlásený je pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

By nemal byť príliš technické, ale pre pamäť a pre zápis by som ešte chcel poprosiť pani prednostky, aby 

ešte raz priblížila ten ten moment, že mi to robíme hlavne z časového dôvodu, aby sme dokázali zapojiť 

niektoré aktivity do života skôr ako sa nám podarí zauditovať a ukončiť a schváliť záverečný účet pre rok 

2023. A ten zámer je, keď to budeme mať hotové, tie zdroje, ktoré chceme využiť, potom sa prehodnotia a 

ja paralelne asi budem predkladať návrh, aby sme aj do tohto uznesenia dali, že navrhujeme, aby sa po 

uzavretí účtu prehodnotili zdroje kódov a financovania pre rok 24. Neviem, či to v pléne prejde, ale to je 

to, čo mi ide hlavou, aby sme si to tam aj dali. Nie nejaký konkrétny číselný záväzok, ale záväzok toho, že 

keď úrad uzavrie účet a spolu ho schválime potom pred letom a bude jasné, koľko je v rezervnom fonde na 

konci roka 2023 a keď budeme chcieť zapojiť tie zdroje, ktoré sme ušetrili v roku 2023 na tieto investičné 

zámery, aby sme si dali aj do dnešného uznesenia, že očakávame to prehodnotenie, keď sa uzavrie účet. To 

je to je to, čo mi ide hlavou. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Neviem, či úplne som to navnímala, alebo sa potom poradíme s kolegami, že či sme si úplne rozumeli. Ale 

určite keď budeme mať záverečný účet, tak budeme vlastne vedieť presnú bilanciu, akú máme a tým pádom 

budeme naozaj vedieť, koľko finančných prostriedkov máme na rezervnom fonde. Budeme mať dispozícii 

už aj informácie o poplatku za rozvoj, ktorý boli v podstate tie platby tiež. Tým investori alebo teda 

realizátori stavieb posielajú trošku s oneskorením, takže tam tiež nejaké finančné prostriedky by mali ešte 

prísť, ktorými sme v rozpočte počítali a zatiaľ ich nemáme. A čo sa týka tých investícií, ktoré sme 

realizovali, tak máte tam vlastne v tých tabuľkách, ktoré som vám tiež rozdala tie ďalšie. Tak tam máte ten 

prehľad o tom, že aké žiadosti o platby sme dali a koľko finančných prostriedkov očakávame, že by sa nám 

malo vrátiť. Koncom marca, v najhoršom do 15. apríla sa tak zaviazalo riadiaci orgán. Čo sme v tom čase, 

keď sa robil ten rozpočet ešte nevedeli, tak bola vlastne tá hroziaca korekcia, ktorú nám riadiaci orgán chcel 

udeliť vo výške 850 tisíc eur. Nakoniec sa podarilo vyrokovať a že tú korekciu neudelila. To znamená, že 

niečo, s čím sme počítali s nejakým balíkom 850 tisíc, ktorý relatívne by sme vám mohli ako keby dotovať 

z vlastných zdrojov, tak nám bude refundovať tí, čo sú dobré správy a vlastne toto všetko potom uvidíme 

aj v tom záverečnom účte. A tak ako už v predchádzajúcom uznesení ste povedali, že finančné prostriedky 

z Európskej únie budeme tiež držať samostatne a budete o nich potom ďalej rozhodovať, čo s nimi. Takže 

ja to chápem, že to je asi podobné, čo chcete aj teraz. 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

S faktickou poznámkou prihlásený pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Ja doplním návrh pána Markuša v tom zmysle, že žiadame doplniť vetu, že všetky 

vymenované projekty v návrhu, ktorých sa mení od zdroja proste po schválení záverečného účtu sa kódy 

zdrojov vrátia naspäť, samozrejme podľa situácie, ktorá tam bude, aby sme to tam formálne mali. Myslím, 

že to je technicky možné. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Zatiaľ s faktickou poznámkou pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Úver. Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja som len tiež presne nadviažem na mojich kolegov. Ja by som si 

len chcela upresniť, že to znamená, že kódy by sa vrátili, ale samozrejme, vrátia sa potom aj peniaze do 

toho úveru spätne a že či to budeme potom môcť tak použiť. Ako sme povedali, že to budeme my ako 

poslanci schvaľovať, keby k nejakému projektu došlo. Ďakujem. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Už rozumiem tomu návrhu. Ja len si to prejdem k tomuto. Teraz sme vyčerpali, alebo teda navrhujeme 

nejaké operácie, aby išli z úveru. V momente, keď sa vrátia tie platby z MIRRI, tak úver bude znova 

zásobený finančnými prostriedkami. Chcete, aby sme tie finančné tie aktivity investičné ako keby odčerpali 

z poplatku za rozvoj a z rezervného fondu? A tie peniaze, ktoré dali na úver? Aby sme akože vlastne splatili, 

lebo takto keď to počítam, tak by sme do úveru ako keby vrátili, vrátane toho čo sa vráti + ešte tieto 

investície, ktoré tu teraz dávam, tak by sme ako keby znížili aj ten prvý úver, tak to chápem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

S faktickou poznámkou je pán poslanec Hric prihlásený. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Trošku som zmätený, lebo bol som nasadol som. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Nie je teraz kde faktická. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Ešte som ale riadnym príspevkom. Áno, ale vypadol som z tej zostavy. 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Dobre, budeme si pamätať, že ďalší riadny príspevok je ten. Ďakujem. Pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Je to presne tak, ako ste povedali pani prednostka. A predstava je taká, že vrátime financovania naspäť z 

pôvodne určených zdrojov, ako sme boli informovaní časť z predaja majetku je už na účtoch a predstava je 

taká, aby presne sme išli v intenciách hlasovania z minulého roku. To znamená, že dostaneme tie peniaze 

účtovne naspäť na úver a vzápätí pôjdu na tú úložku, ktorá bude slúžiť podľa toho, ako je to presne napísané, 

ako sa poslanci rozhodnú. Čiže súhlasím s tým, čo ste povedali. Kódy zdrojov sa po schválení rozpočtu 23 

vrátia naspäť. U všetkých týchto projektov. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďalší prihlásený s faktickou poznámkou pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

 Kratučké. Ja to už mám napísané, ale nenapísal by som to vrátiť naspäť, lebo to sa potom trošku zafixujeme. 

Ja dám slovo prehodnotí, čiže potom ja som zase zaradený a potom by som prečítal svoj návrh. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ale navrhoval by som to urobiť tak, že je tam riadny príspevok, tak tam to prečítať a normálne to schválime 

alebo neschváli mi ako pozmeňujúci návrh. Ďalší prihlásený je pán vicestarosta Troiak, ktorý teda vypadol 

z poradia. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne a som rád, že ste na mňa nezabudli. Ja tu mám doplňujúci návrh k prvej zmene 

rozpočtu. Ide tam o viacero položiek, ktoré sú naozaj nevyhnutné, aby sme ich dneska schválili. Určite ma 

doplní aj pani prednostka. Keď budú prípadné otázky prečítam môj doplňujúci návrh, čiže doplňujúci návrh 

na zmenu návrhu navrhovaného znenia prvej zmeny rozpočtu MČ BANM na rok 2024 navrhujem v bode 

1 b) zapojenie kapitálových výdavkov vo výške 1 616 829 EUR oproti pôvodnej výške 1 480 000 EUR, na 

projektovú dokumentáciu školská kuchyňa ZŠ a MŠ Sibírska vo výške 30 000 EUR, športovisko Pionierska 

doplatok vo výške 14 829 EUR, nepredvídateľné výdavky spojené s kolaudáciou projektov EÚ vo výške 

50 000 EUR, MŠ Šancová, rozšírenie jedálne vo výške 10 000 EUR a nákup pozemku Podniková vo výške 

32 000 EUR. Ide o kombinovaný zdroj financovania. Po e) zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti 

príjmových finančných operácií vo výške 1 614 977,79 EUR. V bode 2 doplniť použitie úverových 

prostriedkov na kapitálové výdavky v písmenách d) a to ZŠ a MŠ Sibírska vo výške 30 000 EUR a 

športovisko Pionierska vo výške 14 829 EUR; f) nepredvídateľné výdavky vo výške 50 000 EUR; g) MŠ 

Šancová vo výške 10 000 EUR; h) nákup pozemku podniková vo výške 30 148,79 EUR. A v bode 3 doplniť 

použitie rozpočtových prostriedkov z poplatku za rozvoj na kapitálové výdavky vo výške 1 851,21 EUR na 

kúpu pozemku Podniková od Istrochemu Reality a.s. v zmysle uznesenia 09/23. Ďakujem veľmi pekne za 



podporu. Tento materiál sme posielali včera poobede, za čo som aj rozprával, že tam prišlo k nejakým 

zmätkom, ale nakoniec sme to všetko vyriešili a verím, že tento môj návrh podporíte. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Kollár. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Nielen pre porozumenie lepšie. Čo sa týka zostatku v tom druhom úvere, čo sú jednotlivé položky, tam sa 

nepredpokladá, že sa to bude čerpať, pretože to už sú napr. Ľudové námestie. Už je vyčerpané, dávno aj 

zaplatené všetko, takže to je iba technická vec, to nepôjde až na tie projekty. Rozumiem tomu správne. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Teraz neviem, či ste reagovali na pána Troiaka, alebo ešte na ten môj pôvodný návrh. V tom pôvodnom 

návrhu zostatok tých 1,2 milióna z druhého úveru je disponibilný. Tam už sú zarátané všetky, čo v tom 

danom čase sme financovali všetkých, prvú dvanástich, všetky výdavky s tým, že ešte nejaké vyšli teraz v 

podstate sú spojené s kolaudáciou alebo s nejakými ďalšími vecami, alebo s niečo, čo sme už počítali, že 

budeme financovať z vlastného rozpočtu alebo z predaja pozemkov tak ako to tam bolo definované. Takže 

teraz ten môj návrh bol, aby sme alebo aj pána Troiak, aby sme ako keby odčerpali všetko z úveru na tieto 

investičné akcie a vyčerpali nateraz úver celý v celom rozsahu 10 miliónov eur s tým, že vieme, že sa vráti 

2,8 milióna. A to je potom zase niečo, čo sa analyticky bude zúčtovať. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Rozumiem, ale napríklad Ľudové námestie tam, že všetko je fakturované, tak neviem prečo tam ešte 200 

tisíc zostáva. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Alebo bol odhad nižší, keď pri tých projektoch, ktoré skončili, tak čerpanie je to finálne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ďakujem pekne. Ďalšia prihlásená pani poslankyňa Gebhárdtová. 

 

Mgr. Katarína Gebhárdtová, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Pekný deň prajem. Ja by som sa rada opýtať teda v rámci pána Troiaka a jeho návrhu. Ide mi o ZŠ, keďže 

som aj v rade školy, viem, že tá situácia je podstatne vážnejšia. Ten stav je veľmi havarijný a nesedí mi tá 

suma tých 30 tisíc. Tam treba investovať minimálne 350 tisíc. Preto sa pýtam, prečo je tam 30 tisíc, keď tá 

jedáleň do nej zateká? Do telocviční tečie voda prúdom keď prší, je tu vyčlenených len 30 tisíc. A načo tá 

škola potrebuje urgentnú rekonštrukciu. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 



Môžem reagovať. Ďakujem. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za otázku pani kolegyňa, ako ste si mohla mohli všimnúť, je to 30 tisíc je suma na 

projektovú dokumentáciu, nie na celú realizáciu. Čiže je to zodpovedná čiastka k projektovej dokumentácii, 

ktorá sa najprv musí spraviť a až potom môžeme realizovať tú opravu tej havárie alebo toho havarijného 

stavu v tej kuchyni. Žiaľ, nemôžem za to, že veľa škôl a objektov sme zdedili po bývalom vedení v hroznom 

stave a my sa ich snažíme opravovať, rekonštruovať a takisto budeme riešiť aj telocvičňu a iné záležitosti. 

Ďakujem. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Ja by som ešte doplnila tú informáciu, my budeme vedieť tú sumu alebo ten objem tých závad, ktoré tam 

sú vlastne až po tie projektové dokumentácie, lebo tam sa musia niektoré tie veci. My to vidíme, že tam ten 

problém je, ale nevieme ten rozsah tej rekonštrukcie, ktorý tam bude preto vlastne sa to robí akoby v dvoch 

fázach. Jedna je projektová dokumentácia, potom je samotná realizácia. My sme ešte včera posielali 

Bratislavskému samosprávnemu kraju takú tabuľku našich nejakých zámerov, ktoré máme práve pre pre 

oblasť základných škôl a tam sme odhadovali sumu 390 tisíc na realizáciu práve na Základnú školu 

Sibírska. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo, pán vicestarosta. Ja len v krátkosti zareagujem a v podstate k tomuto materiálu, ktorý 

ste predostrel. Bolo by dobré v budúcnosti, keď pripravujete takúto zmenu a dúfam, že sa vyvarujeme 

naozaj raz skončí tá éra, že sa predkladajú materiály deň dva pred zastupiteľstvom. Bol by som naozaj 

extrémne rád, ale teda k veci. Tá moja myšlienka bola, aby keď pripravujete takéto návrhy uznesení na 

zmenu rozpočtu, aby tam neboli len teda čísla a nejaké informácie o projektoch, ale aby tam bolo aj nejaké 

krátke zdôvodnenie, potom by sme zamedzili takýmto otázkam. Naozaj to nemusí byť niekomu hneď 

zrejmé, že 30 tisíc je teda len projekt, projekt. A možnože by som sa potom spýtal, ak je tam teda naozaj tá 

jedáleň v havarijnom stave a my ideme teda v marci riešiť projekt bude trvať určite istý čas, kým sa projekt 

spracuje, kým sa niečo zanalyzuje, že reálne kedy príde k sanácii toho priestoru. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Je to pomerne dosť rozsiahla rekonštrukcia, ktorú bude treba vykonať určite počas prázdnin. Ideálne, keď 

tam nebudú stravníci alebo teda žiaci. My trošku sme skeptický v tom, že sa to stihne tento rok. Boli by 

sme veľmi radi, keby sa to podarilo, ale to si nemyslím, že časovo by sa dalo, lebo my, pokiaľ teda tento 

príspevok chválite, ideme okamžite robiť verejné obstarávanie na dodávateľa projektovej dokumentácie. 

Musíme mu dať nejaký čas aj to výberové konanie, teda verejné obstarávanie, nejakú dobu trvá a nemyslím 



si, že by sme zvládli obstarať potom aj dodávateľa tak, aby to začal robiť niekedy v júli alebo v auguste. 

Takže si myslím, že budeme musieť ísť do nejakého možno potom provizórneho režimu sa už budeme 

musieť dohodnúť s pani riaditeľkou, ale vieme, že tá situácia je veľmi vážna a budeme sa snažiť to tlačiť, 

ale neviem či no nevyjde nám to asi tento rok v rámci toho letných prázdnin. Možnože zima možno, ale 

ešte sme uvažovali, že by sme mohli robiť etapy, lebo je tam toho viac. Jednak je tam vnútorný priestor, ale 

tam treba urobiť aj z vonkajšej strany tam zateká, vlastne tam je priepustnosť, takže vieme si predstaviť, že 

by sme to ako keby delili na objekty a začali robiť objekt. Tam je už tento rok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

 Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ja len nadviažem. Pani prednostka, prebieha teraz momentálne nejaká komunikácia povedzme s 

hygienou, alebo máte nejaké výzvy na riešenie? 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 

Áno, s hygienou. Samozrejme sme v kontakte už len z toho dôvodu, že vlastne riešime kolaudácie tých 

troch objektov nových, takže tam hygiena sa vyjadruje. A keďže sú to väčšinou tie isté pracovníčky, tak oni 

nám priebežne nás informujú aj o tých stavoch, ktoré sú na iných školách. Vieme, že škola, základná škola 

Sibírska. Tam už je to za hranou tam už je to naozaj asi s prižmúrenými očami a to isté sa týka aj materskej 

školy Teplickej. Tá stará, ten starý objekt, ktorý dokonca sa VZ vyjadrilo, že očakávajú od nás tento rok 

búracie povolenie a odstránenie stavby. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja už okrem toho, že prečítam tie dve vety, čo tu mám, aj otázky Davida Kastlána, mám potrebu to ešte raz 

zopakovať. Tých milión 600 tisíc, ktoré zmenou rozpočtu menia kódy zdrojov a sa pridávajú do toho, aby 

sme mohli začať súťažiť a obstarávať. Dostanú zatiaľ zdroju úver, aby sa mohli začať obstarávať potom 

uzavrieme účet a keď ho uzavrieme, tak dostaneme zase na zastupiteľstvo návrh na prehodenie zdrojov a 

tie zdroje sa zmenia na rezervný fond alebo čiastočne príspevok z fondu, teda príspevok na rozvoj. A to, že 

MIRRI nám do leta vráti 2,8 milióna, predpokladáme, je iný príbeh a to je, to je ten zostatok toho úveru. 

Čiže z tých 10 miliónov, ktoré sme si požičali nám 3 milióny plus mínus budú k dispozícii, ktoré možno sa 

môžu použiť práve na také situácie, keď sa zhodneme, ako je havária na Sibírskej, alebo ak môžem. 

 

Barbora Mareková, prednostka úradu MČ BA NM: 



Iba by som doplnila, aby som vás poprosila, keby ste tam mohli dať, že to prehodnotíme, lebo aj ten úver 

bol viazaný bol účelovo ako na dofinancovanie investičných projektov z MIRRI, takže aby sme sa nedostali 

do rozporu, že potom to nebude možné. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja to teraz prečítam veľmi jednoducho. Ja predkladám návrh, aby miestne zastupiteľstvo rozhodlo teda do 

tohto uznesenia úplne na záver, prípadne ak sa schváli návrh pána vicestarostu Troiaka úplne na záver by 

sme dali, že rozhoduje, aby po schválení záverečného účtu za rok 2023 boli úradom prehodnotené kódy 

zdrojov z prvej zmeny rozpočtu 2024 a predložené na najbližšie rokovanie. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne a poprosím potom aj písomne odovzdá návrhovej komisie tento návrh. Ďalší prihlásený je 

pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Záverom by som chcel oceniť enormnú snahu, ktorú pracovníci úradu vynaložili pri 

získaní prostriedkov z MIRRI. Neni to samozrejmá vec, mnohým sa to nepodarilo. Špeciálne by som chcel 

poďakovať pani prednostky Marekovej a pani riaditeľke, respektíve vedúcej Klačanskej. Veľmi pekne 

ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujeme veľmi pekne za pozitívnu spätnú väzbu. Ďalšia prihlásená pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja musím ešte na záver povedať možno jednu takú pripomienku, kde ako 

všetci vieme toto doplnenie a zmeny rozpočtu prišli včera večer, posledné o deviatej večer. Ja chcem na 

toto upozorniť. Myslím si, že to nie je v poriadku a chcem poprosiť úrad a požiadať, aby takéto dôležité 

materiály posielali skôr. Ja v budúcnosti nebudem môcť hlasovať za takéto materiály, Ja si to vždy chcem 

prečítať, preštudovať a nie aby som to robila v noci. A chcem sa spýtať, či je možnosť, aby ste to posielali 

skôr a keď náhodou dostanete niečo neskoro, tak aa to bude schvaľovať na ďalšom zastupiteľstve. Ja vás 

upozorňujem nebudem ja takéto materiály. Je jasné, že teraz ide o projekty, čo sa týka škôlok, Základných 

škôl a tak ďalej rozbehnuté projekty zahlasuje ale nie je to úplne v poriadku, že nám pošlete večer materiál. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Ja len veľmi stručne. Mechanizmus schvaľovania rozpočtu jeho zmien je pomerne 

neflexibilný. To znamená, že by ten návrh mal byť zverejnený, ak sa nemýlim až 30 dní. Čo spôsobuje, že 

keď sa snažíme naozaj dohnať niektoré resty a projekty odovzdať včas, najmä tie rozbehnuté. Keďže sú tu 

napríklad zmeny týkajúce sa aj materskej školy Teplickej a je tam aj tá spomínaná Sibírska, je tam aj nákup 



pozemku od spoločnosti Istrochem, tak naozaj niektoré tieto aktivity môžu spôsobiť komplikácie, ak by 

boli ako keby schvaľované, potom za nejakých 30, 35, 45, 60 dní a mohli by mestskej časti ako keby vznikať 

potencionálne aj nejaké ekonomické škody alebo komplikácie. Preto sa snažíme hľadať spôsoby, ako sa 

rýchlejšie posúvať vpred, Samozrejme so zreteľom, aby nedochádzalo k tomu, že poslanci nebudú mať 

dostatok času na naštudovať si materiálov. Takže išlo o situáciu, ktorá bola svojím spôsobom neobvyklá, 

spôsobená najmä tým zastupiteľstvom februárovým. Ale určite sa budeme snažiť, aby takýmto situáciám 

nedochádzalo. Do diskusie nikto ďalší prihlásený a tak by som poprosil návrhovú komisiu, aby postupne 

prečítala pozmeňujúce návrhy a potom aj ten materiál v celku. 

 

Návrhová komisia: 

Tak sa ospravedlňujem, ak nastane chaos, lebo je to trošku zložitejšia situácia. Takže najskôr poslanecký 

návrh poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý predkladá Pavol Troiak. Znenie poslaneckého návrhu. 

Doplňujúci návrh na zmenu navrhovaného znenia prvej zmeny rozpočtu mestskej časti BRATISLAVA-

Nové Mesto na rok 2024 navrhujem v bode 1 po b) zapojenie kapitálových výdavkov vo výške 1 616 829 

EUR oproti pôvodnej výške 1 480 000 EUR, a to na projektovú dokumentáciu školská kuchyňa, základná 

škola a materská škola Sibírska vo výške 30 000 EUR, športovisko Pionierska doplatok vo výške 14 829 

EUR, nepredvídateľné výdavky spojené s kolaudáciou projektov EÚ vo výške 50 000 EUR, Materská škola 

Šancová, rozšírenie jedálne vo výške 10 000 EUR a nákup pozemku Podniková vo výške 32 000 EUR. Ide 

o kombinovaný zdroj financovania. V bode e) zvýšenie rozpočtových prostriedkov v časti príjmových 

finančných operácií vo výške 1 614 977, 79 EUR. V bode 2 doplniť použitie úverových prostriedkov na 

kapitálové výdavky v písmenách po d) Základná škola Materská škola Sibírska vo výške 30 000 EUR, po 

e) športovisko Pionierska vo výške 14 829 EUR, po f) nepredvídateľné výdavky vo výške 50 000 EUR, po 

g) Materská škola Šancová vo výške 10 000 EUR; po h) nákup pozemku podniková vo výške 30 148, 79 

EUR. A v bode 3 doplniť použitie rozpočtových prostriedkov z poplatku na rozvoj na kapitálový výdavok 

vo výške 1851,21 EUR na kúpu pozemku Podniková od Istrochemu Reality a.s. v zmysle uznesenia 

09/2023. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o tomto pozmeňujúcom návrhu. Ďakujem pekne za bolo 20 poslancov a 

poslankýň. Nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. Prechádzame na ďalší pozmeňujúci návrh. 

 

Návrhová komisia: 

K bodu 6: Pozmeňujúci návrh poslanca miestneho zastupiteľstva, ktorý predkladá Adam Markuš a navrhuje 

doplnenie materiálu v tomto znení. Mestské zastupiteľstvo BRATISLAVA-Nové Mesto navrhuje, aby po 

schválení záverečného účtu za rok 2023 boli úradom prehodnotené kódy zdrojov z prvej zmeny rozpočtu 

2024 a predložené na najbližšie možné rokovanie miestneho zastupiteľstva. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o tomto návrhu uznesenia pozmeňujúceho. Ďakujem pekne za bolo 20 

poslancov a poslankýň proti nikto sa nezdržal. A teraz budeme čítať návrh toho pôvodného materiálu po 

zapracovaní akokeby týchto pozmeňujúcich návrhov. 

 

Katarína Gebhardtová, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje prvú zmenu 

rozpočtu mestskej časti na rok 2024. Nasledovne. Body podľa bodov A až C podľa predtlače upravené v 

zmysle poslaneckých návrhov schválených poslaneckých návrhov Pavla Troiaka a Adama Markuša. Za 

druhé použitie úverových prostriedkov na kapitálové výdavky podľa predtlače. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo dvadsať poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

7.bod 

Správa o vybavovaní sťažností a petícií za roky 2021, 2022 a 2023 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod číslo 7 a to je: Správa o vybavovaní sťažností a petícií za roky 2021, 2022 a 2023. Úvodné slovo by 

som poprosil pána miestneho kontrolóra Martina Bohma. 

 

Martin Böhm, hl. kontrolór MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dobrý deň. Vážené poslankyne a poslanci, predkladám tri správy. Sú to správy, ktoré sú 

povinné, resp. kontroly, ktoré mi vyplývajú ako miestnemu kontrolóri zo zákona. Prvá správa je správa o 

vybavovaní sťažností a petície petícií. Snažil som sa dostatočne podrobne opísať. Vlastne akým spôsobom 

táto kontrola prebehla, čo jej predchádzalo. Skúsim to naozaj, keďže bodov je veľa a zúžiť len na to 

nevyhnutné. V roku 2021 bol zmenené zásady vybavenia, sťažností a petícií, kde v rámci organizačné 

zmeny úradu boli presunutá táto evidencia a supervízor ring riešenia sťažností a petícií z oddelenia útvaru 

PARDON z útvaru miestneho kontrolóra na oddelenie verejného poriadku. Čas ukázal, že to nebola 

optimálna ani šťastná zmena. Minulý rok ste schválili, zmenený vlastne poslancov. Schválili zmenu, kde 

máme nové zásady, ktorými sa vlastne vracia vybavovanie sťažností a petícií späť na útvar miestneho 

kontrolóra. Čiže v podstate túto agendu sme opätovne prevzali v júli. Potom sme sa pustili do rekonštrukcie. 

Vlastne neriešených, nevyriešených a úplne zdokumentovaných sťažností a petícií, čo nám trvalo asi sedem 

mesiacov. Tu by som mal poďakovať hlavne ľuďom u nás na útvare, ktorí naozaj sa tomu venovali naplno, 

plnohodnotne a v podstate reálne išlo za dva a pol roka a podarilo sa im to nejakým spôsobom dotiahnuť a 

skompletizovať. Naozaj musím povedať, že padla aj taká otázka. Nemyslím si, že by sme ľudí na oddelení 

verejného poriadku nemali odborne, nie dostatočne pripravení na svoju prácu, len z môjho pohľadu naozaj 

sú ich špecializácie troška iným smerom. Takže naozaj je dobré, že sa to vrátilo do tohto stavu, kde to je. 

Takže z tohto dôvodu vám predkladám správu za kontrolu evidencie, vybavovania sťažností a petícií za rok 



2021, 2022 a 2023. Od polky roku 2023 platia tie nové zásady. Tam už je to presne tak, ako si to 

predstavujem. Asi myslíme, že je to v plnej súlade so zákonom. Čo sa týka tej správy za predchádzajúce 

roky a predchádzajúce obdobia, môžem skonštatovať, že naozaj sa nám podarilo nakoniec zabezpečiť, že 

príslušné oddelenia odpovedali na všetky sťažnosti a boli riešené všetky petície. Bohužiaľ, samozrejme, z 

toho, čo som vysvetlil, je jasné, že nie v danom termíne. Pri niektorých sťažnostiach absentujú protokoly a 

zápisnice z to, ako bola nejaká tá konkrétna sťažnosť riešená. To znamená môžem konštatovať iba, že tie 

sťažnosti neboli vedené v súlade s platnou legislatívou a ani s našimi zásadami. Čo sa dalo, sa urobilo, 

odpovedalo sa všetkým alebo pochybil sa v tých časoch aj v tom, že petície neboli zverejnené. Takže rok 

2021, 2022? Takže som povedal určitými výhradami To, čo sa dalo v rámci časového faktoru stihnúť, sa 

dopracoval od roku 2023. Pokladám všetko, čo sa deje za v súlade so zákonom, aj sa dodržiavajú všetky 

termíny. Z mojej strany všetko v tejto správe. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Rovnako aj pánovi kontrolóri a jeho tímu za prípravu tejto správy. Otváram diskusiu k 

tomuto bodu. Pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Prešla som si a túto správu o týchto sťažnostiach a petíciach. Nie je mi 

úplne jasné, prečo pri väčšine nie je uvedený výsledok a je to tam stále v štádiu riešenia. A ďalej by som 

možno chcela upozorniť na to, že ma veľmi mrzí, že ako aj poslanci veľakrát o týchto petíciach sme ani len 

nevedeli. Ja teraz možno konkrétne narážam aj na petíciu, ktorá bola na základnej škole Cádrová a som aj 

v rade školy som aj predsedníčka školskej komisie a o tomto sme vôbec nevedeli. Dozvedeli sme sa to 

vlastne od rodičov. Takže či je možnosť informovať poslancov a aspoň gesčných, že sa niečo v ich okrsku 

deje a aby sme boli mali nejakú predstavu o tom. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Martin Böhm, hl. kontrolór MČ BA Nové Mesto: 

Iba v rýchlosti odpoviem. Aj z tohto dôvodu sme menili tie zásady, lebo môžem pripomenúť, že v minulosti, 

keď útvar miestneho kontrolóra mal tieto veci tu evidenciu pod sebou, aj tento supervízor Ing. Vždy som 

predkladal buď tie petície poslancom, ktorí boli gaštany, alebo ktorí boli v rade školy a keď sa dalo a dávalo 

to zmysel, tak som to dal aj ako informáciu do zastupiteľstva. Takže aj táto zmena podľa mňa zabezpečí to, 

že. Pevne verím, že sa nič také už nebude opakovať. A k tým, že niektoré sťažnosti nie sú riešené alebo sú 

riešené. Ono nakoniec bolo odpovedané na všetky, len neexistuje k tomu ten zápis alebo protokol o 

vyhodnotení, či? My sme síce odpovedali, že sťažnosť je oprávnená alebo neoprávnená, ale ten protokol 

neexistuje a tá tabuľka. Teraz tá nová tabuľka už je taká, že tam to všetko vidno. Tá stará tabuľka bola 

spravená tak, že tie informácie tam nevidno, takže veľakrát bola, prípadne bola tá sťažnosť odložená a 

riešená iba ako podnet, keď nespĺňala náležitosti sťažnosti. Takže z toho dôvodu sú tam tie prázdne okienka. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Ďakujem pekne. Do diskusie nikto ďalší nie je prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto berie na vedomie správu miestneho 

kontrolóra mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto z kontroly vybavovania sťažností a petícií za roky 

2021, 2022 a 2023. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, traja nehlasovali. 

 

8. bod 

Kontrola prevodov nehnuteľného majetku mestskej časti so všeobecnou hodnotou prevyšujúcou 20 

tisíc eur za rok 2023 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame tým pádom na bod číslo 8 a to je kontrola prevodov nehnuteľného majetku mestskej časti so 

všeobecnou hodnotou prevyšujúcou 20 tisíc eur za rok 2023. Tiež poprosím o krátke slovo pána kontrolóra. 

 

Martin Böhm, hl. kontrolór MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Táto povinnosť nám vyplýva zo zákona prvýkrát, čiže od novembra má miesto kontrol. 

Takúto povinnosť dávať správu o nakladaní s majetkom s majetkom, ktorý prevyšovala 20000 eur. Treba 

to chápať tak, že ide o predaj takéhoto majetku. Môžem len skonštatovať, že žiadnemu takémuto predaju 

nedošlo. Respektíve prešlo, prišlo, čo sa týka haly na Pionierskej, ale táto budova zatiaľ nebola v minulom 

roku zapísaná v rámci katastra, takže bude sa nachádzať v správe pre budúci rok. Takže do tohto roku do 

tejto správy nám nesiaha alebo samotný zrealizovaný ten právny akt bude až v tej chvíli, keď to bude 

zapísané v katastri. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím 

návrhovú komisiu a prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto berie na vedomie správu miestneho 

kontrolóra mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto z kontroly prevodov nehnuteľného majetku mestskej 

časti BRATISLAVA-Nové Mesto so všeobecnou hodnotou prevyšujúcou 20 tisíc eur s realizovanou v 

zmysle zákona čísla podľa predtlače, ktorý nadobudol účinnosť dňa 1. novembra 2023, pričom berie na 



vedomie skutočnosť, že počas roku 2023 neboli zrealizované žiadne prevody nehnuteľného majetku 

mestskej časti, ktorého všeobecná hodnota prevýšila 20 tisíc eur s vecno-právnymi účinkami. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 19 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, jeden nehlasoval. 

 

9. bod 

Správa o činnosti miestneho kontrolóra za rok 2023 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod 9, poprosím kontrolóra za rok 2023 a tiež poprosíme o úvodné slovo pána kontrolóra. 

 

Martin Böhm, hl. kontrolór MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Áno, toto je ďalšia správa, ktorú zo zákona musíme predložiť do 60 dní od skončenia 

kalendárneho roku. Bola predložená už na minulé zastupiteľstvo. Tým, že sa neuskutočnilo, tak ju bude 

prerokovaná až teraz. Je to vlastne iba zhrnutie celej činnosti miestneho kontrolóra. Zdôrazňujem, že ide o 

činnosť útvaru miestneho kontrolóra vzhľadom na ten rozsah. To znamená, čo sme vlastne v rôznych 

oblastiach naše štandardné aj mimoriadne alebo mimoriadne kontroly vykonali za rok 2023. 

 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím 

návrhovú komisiu o prečítanie uznesenia. 

 

Návrhová komisia:   

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto berie na vedomie správu o činnosti 

miestneho kontrolóra za rok 2023 bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prednesenom návrhu uznesenia. Za bolo 19 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, nehlasoval jeden. 

 

10. bod 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia o určení školských obvodov základných škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a o mieste a čase zápisu detí na 

plnenie povinnej školskej dochádzky 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prichádzame tým pádom na bod číslo 10 a to je Návrh všeobecne záväzného nariadenia o určení školských 

obvodov základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a o mieste a 

čase zápisu detí na plnenie povinnej školskej dochádzky. Myslím, že tu máme aj zástupcov školského úradu, 

tak by som poprosil pána Špaňa, keby prišiel s tým, že krátke úvodné slovo. Za mňa ide teda o úpravu 

školských obvodov, ktoré sa týkajú troch oblastí. Jedno je zavedenie tzv. zdieľaných ulíc na hranici 

školských obvodov jednotlivých škôl. Ďalej sa jedná o doplnenie ulíc, ktoré sa v predchádzajúcom zozname 

nenachádzali a potom bola snaha vyhovieť požiadavkám pani riaditeliek týkajúcich sa prípadných úprav 

ulíc. To je také úvodné slovo. Je tu pán Špaňo. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Rád by som sa opýtal, či s novým rozdelením školských obvodov súhlasili 

všetci riaditelia a riaditeľky škôl. Viem, že bolo stretnutie medzi školským úradom a riaditeľmi začiatkom 

februára, teda po školskej komisii, mali riaditelia k tomuto bodu nejaké pripomienky? Ďakujem. Myslím 

hlavne to zdieľanie ulíc. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

V prípade zdieľaných ulíc. Mali sme myslím, že jedno online stretnutie a jedno fyzické stretnutie s tým, že 

sme si prechádzali  toto všeobecne záväzné nariadenie. Najviac otázok sa týkalo práve zdieľaných ulíc s 

tým, že najviac tieto obavy verbalizovala riaditeľka jednej konkrétnej základnej školy. Školský úrad 

vypracoval povedal by som neformálne také usmernenie o tom, ako majú postupovať riaditeľky v prípade 

týchto zdieľaných ulíc a riaditeľky sa vyjadrili k tomuto návrhu v spektre, že chcú tomu dať šancu až po ... 

Ďalší prihlásený do diskusie pán poslanec Markuš. 

 

Adam Markuš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som chcel len poprosiť a apelovať aj medzi poslancami pri komisiách a pri tom, keď sme sa bavili o 

tomto materiáli bol to mierny zmätok a neporozumenie to zdieľaných ulíc. Chcel by som požiadať školský 

odbor aj celý úrad, aby keď bude prebiehať zápis prvákov, aby komunikácia s novými rodičmi bola čo 

najzrozumiteľnejšia, aby tento nový prvok, že môžem si vybrať dve zo škôl spadá do dvoch škôl. A čo to 

pre mňa ako rodiča znamená? Aby to bolo úplne jasné každému. A myslím, že aj my sami sme boli zmätení, 

tak rodičia budú dvakrát. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Rozumiem tomu. Našou ambíciou bolo, keby toto všeobecné nariadenie bolo schválené na tom riadnom 

termíne vo februári, zaradiť túto informáciu do tlačeného Hlasu Nového Mesta s tým, že aby to išlo 

každému do schránky. Tým, že došlo k tejto zmene, tak okrem teda aktívneho informovania riaditeliek, na 

ktorých sa rodičia obracajú, tak pripravujeme takú flexibilnejšie komunikáciu najmä cez sociálne siete 

alebo online, aby sa táto informácia dostala k rodičom, keď teraz ich budú aktívne vyhľadávať a potom 



samozrejme to doplníme aj do časopisu Hlas Nové Mesto do ďalšieho čísla. Ďalšia prihlásená je pani 

poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Rada by som sa vyjadrila k tomuto návrhu o školských obvodoch. Musím 

povedať, že prvýkrát sme o tomto počuli 29. januára, keď sme mali školskú komisiu a veľmi ma prekvapilo, 

že toto VZN ako sa má schváliť bez alebo bolo predložené bez konzultácie s riaditeľmi. To, že bola 

konzultácia taká, že sa poslal nejaký mail neberiem ako konzultáciu, lebo nám bolo povedané a vieme o 

tom, že ďalšia konzultácia vyslovene osobne bola 7.2. s riaditeľmi a my ako školská komisia sme žiadali o 

výstup z toho z tejto komisie alebo z tohto stretnutia. Ako reagovali riaditelia ako to je? Musím povedať, 

že doteraz nikto asi nedostal takýto o takúto správu a na základe tohto chcem povedať, že komunikácia 

trošku viazne a nepáči sa mi takéto jednanie a schvaľovanie o nás bez nás. Takže ja sa zdržím pri tomto. 

Ďakujem. A ešte možno jednu takú poznámku, že neviem či je úplne jasné, že či tie deti, ktoré patria do nej 

teraz už aj do dvoch škôl, alebo môžu sa prihlásiť, že či to bolo, či to je úplne OK a že či to bol úplne v 

poriadku takýto návrh vôbec podávať. Ďakujem. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Ďakujem za otázku a ak môžem, teda zodpoviem. Čo sa týka teda tej danej otázky, v podstate tak ako sme 

komunikovali na komisii školstva, riaditelia boli to, čo sa namieta, že teda vyzvaní len prostredníctvom e-

mailu boli od 19. septembra k predloženiu návrhov k pôvodnému všeobecne záväznému nariadeniu a tam 

boli zo strany riaditeľov predložené dva kvázi dva také návrhy, ktoré boli zapracované. Čo sa týka teda tých 

základných škôl s tým, že 7.2.  boli  ešte teda pred siedmym februárom, dostali teda ten návrh, na ktorom 

teda pracovali zamestnanci školského úradu na pravidelnej pracovnej porade riaditeľov a v rámci potom aj 

samotného pripomienkového konania. Čiže v podstate, keď bolo vyvesené všeobecne záväzné nariadenie 

my sme zo strany riaditeľov nezaznamenali žiadnu pripomienku s tým, že ešte pred samotným vyvesením 

toho návrhu komunikovali aj mojej kolegyne zo školského úradu v rámci teda nejakej tej spätnej väzby, či 

už aj s pani zástupkyňami, my aj s pani riaditeľkami. Čo sa týka spoločných zdieľaných ulíc by som chcel 

podotknúť, že tie zdieľané ulice boli aj v predchádzajúcom všeobecne záväznom nariadení, ktoré je v 

súčasnosti platné, len boli viazané na orientačné čísla. V pôvodnom alebo teda v predstavenom návrhu, sú 

tieto zdieľané ulice opäť,  lenže nie je tam viazanosť na orientačné číslo. Čiže tým pádom ten zákonný 

zástupca má možnosť, alebo respektíve jeho spádovou školou sú dve školy. Je to aj v súčasnosti, čo sa týka 

platnej legislatívy, keď rodič si môže vybrať ľubovoľné školy, nie len svoju spádovú jednu. A v podstate 

to, čo je teda námietka, alebo teda beriem, že či je to možné v podstate zdieľanej ulice sú možné, nakoľko 

majú v rámci jedného školského obvodu mestská časť Ružinov všetky ulice zdieľané pre všetky základné 

školy a takisto sme sa my ešte v rámci nejakých technikálií pýtali aj okrem miestnej časti Ružinov aj mesta 

Trenčín, oddelenia školstva či v rámci zdieľaných ulíc oni v rámci svojej praxe sa im vyskytli nejaké 

problémy, ktoré by sme mali my v rámci toho vychytať. Čiže my sme komunikovali aj v tejto sfére. 

Ďakujem. 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený je pán poslanec Kostlán. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

A najprv reakcia na pána poslanca Dulaja. Keď som hovoril s pani riaditeľkou Za kasární, ktorá mala 

najväčšie výhrady, alebo pripomienky, tak tam ide o to, že oni majú škôlku mimo svoj obvod na Šancovej. 

To znamená, že deti zo škôlky alebo rodičia by chceli ísť tam. Na druhú stranu, oni majú aj veľa detí na 

Letnej, respektíve Letná patrí pod Riazanskú, lenže ich napríklad starší súrodenci sú za kasární. A pretože 

školy majú ešte ďalšie kritériá, ako je súrodenec alebo materská škola, tak vlastne tam dochádza k tomu 

súbehu. Preto ona vyjadrila tuto túto obavu. Takže ale nie, nebola úplne, že nebola, že úplne proti. Uvidíme, 

ako to, ako to vyjde. Čo sa týka kolegyne Timkovej, tak mne až tak nevadí, že to nebolo vopred, pretože 

chápem, chápem tú invenciu úradu zamedziť alebo obmedziť niektoré, niektoré možno aktivity, ktoré boli 

pri zápise. Takže ja toto oceňujem, ale musím povedať, že mám trošku obavy z tých zdieľaných ulíc, aby 

nedošlo k nejakému chaosu, pretože aj my sme mali problém to to pochopiť. Takže z tohto dôvodu, ja sa 

takisto zdržím. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie nie je už nikto ďalší prihlásený. Máme prihláseného pána občana Filipoviča, 

ktorý by chcel vystúpiť k tomuto bodu, tak by som vás poprosil na zdvihnutím ruky vyjadriť, či súhlasíte s 

jeho vystúpením. Ďakujem pekne, pán Filipovič, máte slovo. 

 

Filipovič: Pekný deň. Vážený pán starosta, vážené poslankyne a poslanci. Vážení prítomní, ďakujem za 

možnosť vystúpiť. Ja som dovolil som si Vás požiadať o vystúpenie, nakoľko som si pozeral tie volebné 

obvody a čakal som, že tam budú zohľadnené napríklad zóny parkovania, školské obvody. Čakal som, že 

tam budú zohľadnené napríklad zóny parkovania. Nakoľko ste zrušili jednu parkovaciu zónu, tak som 

očakával, že táto zmena sa dotkne aj tohto, lebo máte obvody na parkovanie. A keď už zóna viete a priľahlé 

máte k tomu priľahlé ulice, tak som čakal, že v rámci jednej zóny vám to bude sedieť s tou zónou 

parkovania, lebo aby si tí ľudia nemuseli zvykať, zvykať hodinové parkovné. Robíte tu zmenu kvôli tomu, 

že keď už ste zmenili tu tú jednu zónu na štyri, tak si myslím, že by vám to malo korešpondovať. Aspoň 

mne to tak logicky príde, že by to malo byť zohľadnené v tej novej zmene. Po ďalšie, že máte tam zmenu, 

Bojnická a vlastne tie ulice vzadu patrili doteraz na Odborárska. Nesedí mi to s tým, že preferujete 

pešibusom do školy, veď to je niekde aj 6 a pol km. A ako má človek bez toho auta vrátiť sa naspäť bez 

toho auta, čo ste propagovali na stránke plán na webe a ako to má človek zvládnuť, keď už ste zmenili ten 

obvod? A po ďalšie, chcel som sa spýtať, že štatistika koľko detí sa dotkne, keď teraz chodia na  Odborársku 

a dali ste ich na Šancovú a Kalinčiakovu, koľko rodín rozdelíte? Mali by ste mať tento štatistický údaj, lebo 

určite by ste sa s tým zaoberali, keď ste to dali ako zmenu, tak sa pýtam, že či tieto údaje máte a či sa niekto 

spýta, Lebo pozrel som si aj zápisy s komisií a bolo to bez výhrad. Čiže či toto všetko ste tam zohľadnili 

do tých vašich nových obvodov? Mne to príde logické. Pardon, a bol som v školskej komisii minulé volebné 

obdobie a takéto veci sa tam automaticky prelínali. Čiže ideme ľudom uľahčiť alebo vidieť, uľahčiť alebo 



čo sa ide robiť alebo nie, To je to úplne nekorešponduje. Ja som sa došiel na to fakt spýtať, lebo je to veľmi 

zaujímavé tá zmena v podstate. Idete meniť niečo, čo je aj tak teraz dovolené, len preto, aby ste... Mne to 

pripadá ako práca, ktorá dneska ju umožňuje Zákon aj VZNkom ale nekorešponduje s tým, čo ste doteraz 

spravili. A keby ste mi vedeli odpovedať, lebo už som tu bol zopárkrát vystúpiť a nikdy mi nikto nepovedal. 

Podľa mňa vždycky to tak bolo, že potom tomu diskutujúceho nejak odpovedalo, dostalo odpoveď. Je to 

slušné a je to profesionálna. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ďakujem pekne. Môžeme si to pozerať na zázname, ale my na občanov zvykneme reagovať 

veľmi stručne a jednoducho. Vy ste mali jedno vystúpenie, kde by som povedal spomínali pomerne závažné 

obvinenia, takže to bolo asi jediné vystúpenie, kde sme nereagovali. Dotknem sa takých dvoch tém Školské 

obvody verzus parkovacia politika. Súčasťou parkovacej politiky sú tzv. 2 hodiny zdarma každý deň cez 

bonusovú kartu, ktoré sú okrem iného určené aj pre vozenie detí. Čiže ak nejakej zóne už parkovacia 

politika zavedená je, rodič môže si aktivovať tieto dve bezplatné hodiny denne a práve mohol vyložiť a 

naložiť dieťa. Zároveň v projektov parkovacej politiky sú aj uvádzané niektoré vyhradené parkovacie 

miesta špeciálne určené pre nakladanie a vykladanie detí. Pokiaľ ide o dopravu do školy, kolegovia zo 

školského úradu si prešli, to môže pán Špaňo potom ma doplní jednotlivé školy a zároveň si ako keby aj 

študovali, ako funguje MHD, ako funguje nejaká obsahová obsluha toho územia a rozhodli sa ako keby 

niektoré tie ulice upraví tak, aby bolo logickejšie dopravovať sa do tých škôl MHD. Prípadne ma ešte 

doplníte týmto k tej doprave. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Ďakujem za slovo. A v podstate ako spomínal pán starosta, tie zmeny jednotlivých ulíc boli vykonávané 

mojimi kolegyňami. Ony sú aj tu dnes prítomné, nakoľko teda chodili priamo do terénu a presne si v 

podstate analyzovali tú dostupnosť do danej školy. Čiže v prvom rade sa bralo umiestnenie tej konkrétnej 

základnej školy a následne teda dostupnosť pre tie deti do školy. A čo sa týka tej Bojnickej, v podstate tá 

bola presunutá pod je zdieľaná, teda z Kalinčiakovou a so Za kasárňou, nakoľko teda z hľadiska práve tej 

dostupnosti Zbojníckej na Odborársku, si to teda kolegyne aj z hľadiska, teda MHD aj teda lepšej 

dostupnosti prešli a teda preto bola presunutá pod ako zdieľaná na Kalinčiakova a Za kasárňou. A ešte by 

chcela ak môže kolegynka doplniť. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tak poprosím kolegyne ešte stručne. 

 

Školský úrad: Na margo tej bojnickej by som chcel poznamenať, že sme mali avizované, že z tej ulice 

rodičia deti nie vozia. My sme si to s kolegyňou prešla. Pali, išli sme 40 minút arabskej chôdze. Plus tam 

oni musia tí deti dvakrát prestupovať. Čiže a frekvencia chodenia, spojov, keď si tam pôjdete, Na tých 

zastávkach je veľký časový odstup. Preto sme to chceli tým deťom, lebo ide nám v prvom rade o tieto deti 

im to zjednodušiť tým, že buď pôjdu na električku a dovezú sa sem a pôjdu Za kasárňach alebo autobusom, 



sa presunú do blízkosti Základnej školy s materskou školou Za kasárňou. Naozaj, išlo nám len o to, aby oni 

mali taký komfortnejší prístup do tej svojej školy. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Tým pádom by som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia:   

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto zo dňa 13. marca 2024 o určení školských obvodov základných 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a o mieste a čase zápisu detí na 

plnenie povinnej školskej dochádzky. Bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 13 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, siedmi sa zdržali. 

 

11. bod 

Návrh všeobecne záväzného nariadenia o určení spádových materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prichádzame tým pádom na bod číslo 11 a to je: Návrh všeobecne záväzného nariadenia o určení spádových 

materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto. Tu by som 

poprosil o kratučké úvodné slovo pána vedúceho školského úradu. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Ďakujem za slovo. Tak ako predchádzajúce všeobecne záväzné nariadenie, v podstate sa postupovalo aj pri 

nasledujúcom všeobecne záväznom nariadení, to jest spádových materských škôl, kde v podstate čo sa týka 

tej textovej časti, tak bola zapracovaný v podstate okrem, teda že teda k spádových oblastiam spadajú len 

teda deti plniace si povinné predprimárne vzdelávanie, tak je to aj zákonný nárok na materskú školu, čiže 

to jest pre štvorročné deti. Čiže to bolo, čo sa týka teda tej textovej časti, čo sa týka teda tej príbehovej časti 

v rámci teda ulíc a tiež ako také, tie spádové oblasti sa nemenili. V podstate tiež sa dopĺňali chýbajúce ulice 

alebo v niektorých teda chýbajúce súpisné čísla, ktoré boli tiež v podstate to isté, čo pri predchádzajúcom 

všeobecne záväznom nariadení. Tak je teda Zdieľaná ulica v rámci teda dvoch materských škôl, čiže išlo sa 

tou istou, teda metodikou ako pri základných školách. A ešte ak by som mohol teda doplniť, kde ešte pri 

predchádzajúcom všeobecne záväznom nariadení, čo spomínal teda pán Občan. Údaje v rámci, teda 

štatistické údaje alebo o počtoch a o zmenách boli na základe požiadavky miestnej rady. Zo školského úradu 

zaslané. Ďakujem. 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto zo dňa 13. marca 2024 o určení spádových oblastí materských 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto. Bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto predloženom návrhu uznesenia. Za bolo 13 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, šiesti sa zdržali. 

 

12. bod 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie mestskej 

časti Bratislava-Nové Mesto číslo 7/2022 zo dňa 13. 9. 2022, ktorým sa určuje výška dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa, materskej škole a žiaka v školských zariadeniach zriadených mestskou 

časťou BRATISLAVA-Nové Mesto 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod číslo 12. Nakoľko občan tu už nie je prítomný alebo prihlásený. Prichádzame bod č. 12 Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Nové Mesto číslo 7/2022 zo dňa 13. 9. 2022, ktorým sa určuje výška dotácie na prevádzku a 

mzdy na dieťa, materskej škole a žiaka v školských zariadeniach zriadených mestskou časťou 

BRATISLAVA-Nové Mesto. Poprosím o stručné úvodné slovo. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Ďakujem za slovo. V rámci tohto predloženého návrhu dochádza teda v danom návrhu k zrušeniu 

pôvodného Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa určovala výška finančných prostriedkov na 

prevádzku a mzdy v školách a školských zariadeniach. V podstate dôvodom k tomuto návrhu predloženiu 

takéhoto návrhu na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia bola legislatívna zmena od 1. 9. 2023, ktorá 

alebo ktorou sa teda zmenila povinnosť prijať v podstate, alebo teda určiť výšku finančných prostriedkov 

na základe Všeobecne záväzného nariadenia, ale sa teda v zmysle zákona o štátnej správe v školstve a 

školskej samospráve zmenilo, že sa teda oznamuje školám, ako aj teda školským zariadeniam v 

zriaďovateľskej pôsobnosti obce do 31. januára príslušného kalendárneho roka, a to jest výška finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku a deň v mesiaci, do ktorého bude mesačne. Tieto finančné prostriedky 

sa teda budú poskytovať zo strany, teda obce. Takéto oznámenie v podstate je teda v súčasnosti aj bolo v 



danom termíne do 31. januára zverejnené. Aj teda ešte stále je na úradnej tabuli a aj oznámené školám a 

školským zariadeniam a finančné prostriedky boli poukázané. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Prihlásený je pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem. Ja by som sa pán Špaňo rád opýtal na výšku ročnej dotácie na rok 2024 po A na dieťa 

v materskej škole na školský klub detí a na školskú jedáleň. Ďakujem. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Ďakujem. A tak ako je teda v danom oznámení, ktoré je zverejnené, tak tá výška je 600. Čo sa týka školského 

klubu detí vo výške 645 eur a čo sa týka školskej jedálne 193 eur. Materská škola 2933 eur. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne, pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem, máš. Chcem sa spýtať, či ste spomínali, že na tú materskú školu, teda na dieťa v materskej škole 

za rok 2933 eur, koľko peňazí nám pošle magistrát? Ďakujem. 

 

Erik Špaňo, vedúci Školského úradu: 

Týmito údajmi nedisponujeme, nakoľko v podstate toto spadá pod oddelenie financií a účtovníctva. Čo sa 

týka týchto údajov, my nie sme ako školský úrad gestorom v podstate rozpočtu škôl a školských zariadení. 

To je pod oddelení financií a účtovníctva. 

 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

A je tu, prosím Vás niekto z oddelenia financií? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Áno. Prosím kolegu pána vedúceho oddelenia. 

 

Lukáček, vedúci oddelenia: 

Dobrý deň, moje meno Lukáček. Čo sa týka príspevku z magistrátu, my dostávame z magistrátu príspevok 

z podielových daní, to znamená dane z príjmov a dane z nehnuteľnosti. Nie je tam vyčlenená čiastka na 

školstvo ako také. Ak chcete na túto tému, kľudne vysvetlím potom ešte individuálne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Ďakujem pekne, pán Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

 Dobrý deň, ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ste si vyčerpali dva riadne príspevky. Tretí podľa rokovacieho poriadku nemáte. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

 Ešte jeden mi dajte ešte raz. Ja verím, že ešte jeden príspevok mi dáte. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Je to v rozpore s rokovacím poriadkom tým pádom. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Takže už nemôžem sa jej opýtať? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

 V tejto chvíli nie. 

 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobre. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

S faktickou sám na seba chcete reagovať teraz? Áno, dobre, tak s faktickou poznámkou pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem. Ja som si pozrel zastupiteľstvo Mestské zastupiteľstvo zo 14. 12. 2023. Sedel tam 

starosta Matúš Čupka ako poslanec, mestský, takisto aj vicestarosta, Vlačiky ako ďalší mestský poslanec. 

A ak ste dávali pozor na tom zastupiteľstve, tak jeden z bodov bol aj dodatok číslo 24 Štatútu hlavného 

mesta Bratislavy, kde ste teda podporili to, že daň z príjmov fyzických osôb podľa žiakov 40 % sa bude 

deliť v pomere 66 2 % pre rozpočet hlavného mesta a 33,8 % pre rozpočty mestských častí. Ten rozpočet 

na dieťa v materskej škole je 2933 eur. Ako povedal starosta Ružinova Chren, tak mestské časti budú 

dostávať zhruba iba tých 900 eur to znamená, že 2000 eur. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Pán poslanec, máte na faktické poznámky iba minútu, tak by som mohol reagovať. My sme sa o tejto téme 

rozprávali myslím si, že aj na zastupiteľstve a mimoriadnom k rozpočtu sme reagovali rovnako, ako budem 



reagovať teraz. To znamená, že to financovanie, respektíve rozdelenie financií medzi hlavné mesto a 

mestské časti je veľmi by som povedal náročne a delikátne vytvorený kompromis, ktorý keby sa narušil 

tým, že by si mestské časti nechali úplne všetky peniaze určené na školy, tak by nejakým spôsobom narušilo 

financovanie zo strany hlavného mesta. Zrealizovalo sa viacero rokovaní medzi starostami a vedením 

hlavného mesta, ktorého výsledkom bol ten kompromis, ktorý je premietnutý do tej zmeny štatútu, ktorú 

sme schválili v mestskom zastupiteľstve. To znamená, že časť tých peňazí, ktorá by mala ísť na školy, si 

necháva hlavné mesto na činnosti, ktoré robí aj v súvislosti so školskými zariadeniami. S faktickou 

poznámkou pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem Matúš Čupka. Môžeš povedať, koľko to bude stáť našu mestskú časť? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

V tejto chvíli to naozaj neviem povedať. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja viem, že to vieš. Povedal si to všetkým pedagógom na základnej škole Cádrová. Tak prosím ťa, neklam! 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Nevidím priestor, prečo by som mal klamať? Ja som tam určite nehovoril o sumu, o ktorú prídu školy alebo 

škôlky tým, že by sa tie peniaze naďalej budú prerozdeľovať ako sa prerozdeľujú. Naozaj neviem o tom, 

že by som tam takéto niečo povedal. S riadnym príspevkom pán poslanec Fiabáne. 

 

Mgr. Michal Fiabáne, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

 Ja možno skôr s otázkou, či je možné, keď sa bavíme o týchto kompromisoch s magistrátom a financovanie, 

či je možné nejakým spôsobom pomenovať, že aké služby zo strany magistrátu sú, potom v prípade, že by 

nedošlo k dohode, že by sme si nechávali celú sumu, ako napríklad o čo sa zaujíma kolega Dulaj, že aké 

služby zo strany magistrátu by potom boli ohrozené, kde by bol výpadok, že či to vieme nejakým spôsobom 

pomenovať a sa na to pýtam. Preto nie je to jasné, ale možno kolegovia, ktorí majú opakovane s týmto 

zdieľaním zodpovednosti financovania problém, že by im to pomohlo pochopiť, že čo by sme strácali, keby 

sme, keby k tomuto kompromisu nedošlo. Dá sa to nejako komentovať? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Dá sa to pomenovať len na základe tých diskusii, ktoré sme mali v súvislosti s tou zmenou štatútu, kde 

hlavné mesto v podstate formulovalo, že by tento výpadok financií spôsobil najmä redukcie v oblasti 

mestskej hromadnej dopravy. Dochádzalo by možno k zvýšeniu nejakých poplatkov, ktoré by 

kompenzovali tento výpadok financií a taktiež by dochádzalo k obmedzovaniu ďalších služieb súvisiacimi 

aj s oblasťou školstva, nakoľko hlavné mesto má pod sebou aj základné umelecké školy alebo aj centrá 



voľného času, čiže by to zasiahlo aj školský ekosystém financovaný hlavným mestom, ale samozrejme aj s 

tým súvisiace činnosti. S faktickou poznámkou pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja len jednu pripomienku, že áno, je to pravda, ale je to trošku v rozpore s 

tým, že cirkevné školy a súkromné školy, ktoré sa tiež nachádzajú v Bratislave, tiež používajú MHD a tieto 

veci ich sa to netýka. Oni dostávajú celú čiastku. Tak ja len to, že nie je to úplne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ono ako má teraz, doplnil vicestarosta Vlačiky tieto kompenzácie súkromným cirkevným školám sú 

diktované zákonom, čiže tam naozaj mesto alebo mestské časti nevedia do toho zasiahnuť. S faktickou 

poznámkou pán poslanec Hric. 

 

Pavol Hric, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Ak tomu ja dobre rozumiem, ak existuje systém prerozdeľovania medzi magistrátom a 

mestskými časťami a je to citlivý kľúč, ktorý je výsledkom kompromisu, ktorý je trošku v rozpore s 

financovaním týchto zariadení, o ktorých momentálne diskutujeme. A úplne najčistejšie by bolo, ak by 

magistrát vymyslel systém, kedy zapracuje stopercentné aplikovanie tohto zákona na materské školy a 

zvyšok matematicky spočíta, aby tie samosprávy, tie mestské časti dostávali presne to isté, čo teraz. Sme 

my fórum, ktoré o tomto rozhodli. Ja len vysvetľujem kolegom, že tam sa bijú skrátka dve veci, ktoré som 

spomínal a je to len matematika. Na školy nám dajú viac, dajú nám menej na niečo iné, tak. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tak môžem len doplniť takú stručnú informáciu, že ako starostovia evidujeme snahu štátu spraviť z 

materských škôl, rovnako ako základné školy originálne prenesené prenesené kompetencie, čiže financovať 

škôlky, bude po novom štát a nebude prebiehať ten súčasný systém, kedy s daňami financujeme škôlky, 

čiže tým pádom aj táto diskusia o prerozdeľovaní financií medzi hlavným mestom a mestskými časťami v 

oblasti vzdelávania bude bezpredmetná. Pán poslanec Kostlán. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Reakcia na Maroša Dulaja. Tá Informácia je verejne dostupná, samozrejme, pretože v rozpočte máte aj 

tabuľku čerpania. Na základe materskej školy je to tabuľka číslo 4, ktorú dostávame na originálne 

kompetencie. V roku 2023 išlo 4,3 miliónov eur pre našu mestskú časť. Je to verejne dostupné informácie 

a každý si to môže nájsť v tabuľke, ktorú dostávame. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie už nie je nikto ďalší prihlásený a tak by som poprosil návrhovú komisiu a 

prečítanie návrhu uznesenia. 

 



Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 

mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto zo dňa 13. marca 2024, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto číslo 7/2022 zo dňa 13. septembra 2022, ktorým sa 

určuje výška dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa v materskej škole a žiaka v školských zariadeniach 

zriadených mestskou časťou BRATISLAVA-Nové Mesto. Bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať. Takto prečítam návrh uznesenia. Ďakujem pekne. Za bolo 20 poslancov 

a poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

13. bod 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecné záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto číslo 8/2023 zo dňa 26. 

9. 2023, ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v polyfunkčnom budovou na adrese 

Vajnorská 21 A, BRATISLAVA-Nové Mesto 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecné záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Nové Mesto číslo 8/2023 zo dňa 26. 9. 2023, 

ktorým sa vydáva Trhový poriadok príležitostných trhov v polyfunkčnom budovou na adrese Vajnorská 21 

A, BRATISLAVA-Nové Mesto. Stručné úvodné slovo. Ide o priestor, ktorý je tu pred Strediskom kultúry, 

pričom prevádzkovateľ, spoločnosť Central Development mal už raz schválený týmto zastupiteľstvom 

trhový poriadok, ktorým malo byť realizované vianočné trhy tuto priamo pred strediskom kultúry. K nim 

nedošlo z toho dôvodu, že vtedy ešte prebehla rekonštrukcia Vajnorskej ulice. Tento prevádzkovateľ 

prejavil záujem o prevádzkovanie tzv. veľkonočných príležitostných trhov, ktoré by tu chcel realizovať 

okolo Veľkej noci. Sú spojenia samozrejme aj s vianočnými trhmi, ale to vlastne prekladáme túto úpravu 

všeobecne záväzného nariadenia. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie niekto ďalší prihlásený a 

tak poprosím návrhovú komisiu a prečítaj návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto po a) schvaľuje návrh všeobecne 

záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Nové Mesto, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto číslo 8/2023 zo dňa 26. septembra 2023, ktorým sa 

vydáva trhový poriadok príležitostných trhov pred polyfunkčnom budovou na adrese Vajnorská 21 A, 

BRATISLAVA-Nové Mesto; po b) splnomocňuje starostu mestskej časti Bratislava-Nové Mesto k 

vyhláseniu úplného znenia Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto 

číslo 8/2023 zo dňa 26. 9. 2023 v znení Všeobecne záväzného nariadenia zo dňa 13. marca 2024. A to 

všetko bez pripomienok. 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo devätnásť poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, jeden nehlasoval. 

 

14. bod 

Návrh na uzatvorenie zmluvy o výpožičke priestorov v Dome kultúry Kramáre pre pobočku Knižnice 

Bratislava-Nové Mesto. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame tým pádom k bodu číslo 14. To je: Návrh na uzatvorenie zmluvy o výpožičke priestorov v 

Dome kultúry Kramáre pre pobočku Knižnice Bratislava-Nové Mesto. Opäť stručné úvodné slovo v 

súvislosti s otvorením budovy Domu kultúry na Kramároch knižnici našej mestskej časti. Dochádza k 

úpravám nájomných alebo zmluvných vzťahov v tejto budove a jedným z nich je prevádzka pobočky 

knižnice v budove Domu kultúry na Kramároch. V súvislosti s týmto tým pádom sme pripravili a predložili 

návrh na uzatvorenie zmluvy o výpožičke týchto priestorov pre knižnicu, a to bezodplatne. Otváram 

diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak poprosím najprv komisiu o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje výpožičku priestorov v Dome 

kultúry Kramáre. Stavba so súpisným číslom 2682, nachádzajúcu sa na pozemku podľa predtlače, 

miestnosti číslo 1.03 Knižnica a o úžitkovej podlahovej ploche 141,62 metra štvorcového. Miestnosť č. 

1.04 Kancelária o úžitkovej podlahovej ploche 4,95 metra štvorcového a miestnosť č. 1.05 Sklad o úžitkovej 

podlahovej ploche 5,34 metra štvorcového, ktorú v súčasnosti využíva knižnica BRATISLAVA Nové Mesto 

na účely prevádzkovania knižnice za účelom zabezpečenia riadneho chodu knižnice, bezodplatne, v súlade 

s ustanovením podľa predtlače za nasledujúcich podmienok. Zmluva o výpožičke bude zo strany 

požičiavateľa podpísaná najneskôr do 90 dní odo dňa schválenia uznesenia miestnym zastupiteľstvom. V 

prípade, že zmluva o výpožičke nebude zo strany vypožičiavateľa v lehote podľa predchádzajúcej vety 

podpísaná, toto uznesenie stráca platnosť. Toto všetko bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 18 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

15. bod 

Návrh na dočasné poverenie vedením príspevkovej organizácie Eko podnik VPS 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame tým pádom na bod číslo 15 a to je: Návrh na dočasné poverenie vedením príspevkovej 

organizácie EKO podnik VPS. Stručne ide o predloženie poverenia pre súčasnú poverenú pani riaditeľku 

výškovú v súlade s uznesením zastupiteľstva, ktoré sa zaviazalo vyhlásiť výberové konanie na túto pozíciu 

do konca júna. Čiže v podstate ide iba o potvrdenie súčasného stavu, kedy pani Michala Miškova bude 

ďalej poverená riadením EKO podniku. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ďakujem pekne. Do diskusie nie 

je nikto prihlásený a tak poprosím najprv komisiu. Pani poslankyňa Timková. 

 

 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja veľmi len v krátkosti. Teraz ide o to poverenie, ale chcela som sa spýtať, 

ako stojíme alebo s nejakým tým výberom, či už sa niečo deje alebo ako to je. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Momentálne bolo naše oddelenie personalistiky kapacitne vyťažené výberovými konaniami na vedúcu 

vedúceho Strediska kultúry a knižnice a z toho dôvodu sme nechceli, keď máme ako keby nejakú 

zastabilizovať situáciu v podniku, tam pridávať ešte tretie výberové konanie. Zatiaľ interne predpokladáme, 

že výberové konanie na riaditeľa riaditeľku podniku bude vyhlásené niekedy na prelome marca a apríla. 

Čiže nechceme čakať až do konca platnosti toho uznesenia, ale urobiť to skôr. Do diskusie nie je nikto ďalší 

prihlásený a tak poprosím návrhu komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto poveruje magistra Michaelu Miškovú 

vedením príspevkovej organizácie EKO podnik verejnoprospešných služieb, Halgašová 20, BRATISLAVA, 

IČO podľa pretláče, do dňa vymenovania riaditeľa alebo riaditeľky EKO podnik verejnoprospešných 

služieb na základe výberového konania, najdlhšie na dobu do 30.9. 2024 a bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať a takto prečítam návrh uznesenia. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, dvaja nehlasovali. 

 

16. bod 

Štatutár Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod 16 a to je štatutár Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto. Opäť veľmi stručne mestská časť 

realizovala výberové konanie v súlade so zásadami výberu štatutárov, ktoré schválilo toto miestne 

zastupiteľstvo. A ten priebeh tých udalostí bol v podstate nasledovný. 31. 1. 2024 vtedajšia pani riaditeľka 



Strediska kultúry pani Mária Priečinka, ukončila svoje pôsobenie v Stredisku kultúry na základe vzájomnej 

dohody. Ja by som sa chcela aj takto, aj keď sme sa osobne samozrejme s ňou stretli, poďakovať za jej 

prácu tu v Stredisku kultúry počas mnohých rokov, kedy toto Stredisko kultúry viedla a počas toho obdobia 

naozaj došlo k organizácii množstva spoločenských akcií, koncertov, diskusií a ďalších podujatí, ktoré 

oživovali túto budovu v správe a vlastníctve mestskej časti Nové Mesto. Takže ďakujeme veľmi pekne. 

Zároveň došlo k realizácii výberového konania, z ktorého teda ako víťaz bol určený pán Andrej Púry, 

ktorého výberová komisia určila ako víťaza výberového konania. Čiže v rámci tohto materiálu zároveň 

miestne zastupiteľstvo vymenúva pána Púryho za riaditeľa Strediska kultúry. Pán Púry nás informoval, že 

chce nastúpiť v priebehu mesiaca máj a aby sme dovtedy zabezpečili základný chod našej organizácie 

Stredisko kultúry Vajnorská vás chceme poprosiť o poverenie pani Jasmíny Nasarykovej vedením tejto 

rozpočtovej organizácie Strediska kultúry BRATISLAVA-Nové Mesto. V súčasnosti je to zamestnankyňa 

Strediska kultúry a pôsobí tam viacero rokov s tým, že od ukončenia pracovného pomeru pani Priečinskej 

ju zastupuje, týmto by sme vlastne potvrdili opäť len súčasný stav to nástupu pána Púryho. Otváram 

diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a tak Vás poprosím v návrhu komisiou prečítať 

návrh uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a) berie na vedomie skončenie pracovného 

pomeru magistra Márie Priečinskej, riaditeľky Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto ku dňu 31.1. 2024; 

b) berie na vedomie predloženú informáciu o výsledkoch výberového konania na riaditeľa rozpočtovej 

organizácie Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto zo dňa 21.2.2024; c) vymenúva Mgr. Púryho za 

riaditeľa Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto; d) poveruje Bc. Jasmínu Nasarikovú vedením 

rozpočtovej organizácie Stredisko Kultúry Bratislava – Nové Mesto do dňa nástupu vymenovaného 

riaditeľa Strediska kultúry Bratislava-Nové Mesto na základe výberového konania bez pripomienok.   

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, jeden sa zdržal. 

 

17. bod 

Štatutár knižnice Bratislava-Nové Mesto 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod 17 a to je: Štatutár knižnice Bratislava-Nové Mesto a v podobnom režime len v rýchlosti 

zosumarizujeme, čo sa udialo na základe výpovede zo strany vtedajšej riaditeľky knižnice pani Jany 

Winkler Sedláčkovej došlo k ukončeniu jej pracovného pomeru s knižnicou dňa 29. 2. 2024 s tým, že od 

tohto dňa sme ako keby hľadali riešenie na zabezpečenie riadneho chodu našej knižnice. A samozrejme do 

toho obdobia, kedy nastúpi pani víťazka výberového konania pani Kubalová, s ktorou pravidelne 

komunikujeme, ktorá sa chystá nastúpiť tiež v priebehu mája, potrebujeme medzitým vyriešiť situáciu so 



zabezpečením chodu knižnice, a preto vám predkladáme poverenie pani Kataríny Michalková vedením 

rozpočtovej organizácie Knižnice Bratislava-Nové Mesto. Ide o vedúcu kancelárie starostu u nás na 

mestskej časti, ktorá preruší svoje pôsobenie na úrade. Bude riadne poverená vedením knižnice do času, 

kým nastúpi pani Kubalová. Nakoľko sa nám v rámci diskusií vnútri knižnice nepodarilo nájsť osobu, ktorá 

by prijala poverenie v plnom rozsahu. V súčasnosti by to bolo nastavené tak, že pani Michalková bude 

riadne poverená štatutárka s tým, že samozrejme ten základný chod budú zabezpečovať zamestnanci 

knižnice s tým, že máme tam jednu zamestnankyňu, ktorá ktorej bude upravená pracovná náplň, aby mala 

ako keby kompetencie zástupcu. A tým by to malo byť zabezpečené do mesiaca máj, kedy riadne nastúpi 

pani Kubalová na základe vymenovania zo strany tohto zastupiteľstva. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Veľmi ma mrzí, že vôbec došlo k tomuto stavu, lebo si myslím, že to, že bolo už v 

decembri podané ten akoby konkurz na riaditeľku knižnice. Samozrejme, bola k tomu vyzvaná, takže sa 

vôbec nečudujem, že zareagovala tak, že dala výpoveď a že sme si to my vôbec ako mestská časť dovolili. 

Napriek tomu, že sme nemali už nejaké veci doriešené, to myslím, že kto to bude viesť. Dneska je aj tento 

mesiac knihy, teda marec, mesiac knihy, takže tiež sme mohli rozmýšľať nad tým, že knižnice vlastne 

nerobia žiadne aktivity a je to akože veľká, veľká škoda. A si myslím, že nebol to veľmi dobrý ťah. Ďakujem 

veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem a súhlasím s tým, čo povedala moja predrečníčka, ale ja by som sa chcel inú vec opýtať, pán 

starosta, čiže pani Michalková teda pokryje to preklenovací obdobie, pokým nebude vymenovaný regulárny 

štatutár knižnice a pani Michalková sa potom vráti naspäť na pôvodné miesto. Pracovné zaradenie ako 

vedúca kancelárie starostu? Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prebehne to tak, že ak schváli zastupiteľstvo tento návrh, ktorý má predložený pani Kubolová už bude 

vymenovaná, ale nenastúpi ešte do zamestnania, nakoľko ešte si musí doriešiť nejaké veci v 

predchádzajúcom zamestnaní, čiže aby nastúpila v máji. Dovtedy pani Michalková bude štatutára a keď 

pani Kubová nastúpi, tak sa vráti na svoju pôvodnú pracovnú pozíciu. S faktickou poznámkou pani 

poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ja som sa len chcel tiež upresniť si kto je teraz, lebo dneska je 13, takže teraz tieto 3..., lebo ona 

skončila 29. februára. Teraz sme v akom stave, kto to vedie? Ďakujem. 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

My sme mali stretnutie so zamestnancami knižnice ešte koncom februára, tak sme boli ubezpečení zo strany 

ešte vtedajšej pani riaditeľky aj zamestnancov knižnice, že ten riadny chod v priebehu mesiaca marec je 

zabezpečený a mzdy sú vyplatené a ako keby knižnica funguje. My sa stretávame so zamestnancami na 

pravidelných stretnutiach každý utorok doobeda, kde si prechádzame nejaké organizačné témy, ktoré by 

mohli zaujímať. Čiže momentálne je to zabezpečené tak, že tie základné veci fungujú. Je tam pani, ktorá 

tam nastúpila na administratívny ekonomický úsek. Čiže knižnica riadne funguje. Samozrejme, máme 

problém rovnako na úrade aj v knižnici z chorobnosťou. To, že niektoré pobočky nie sú otvorené, ale 

knižnica funguje. Do diskusie nie je nikto prihlásený. Predtým, než odovzdám, slovo, návrhovej komisii 

tiež by som sa rovnako takto na zoznam chcel poďakovať pani riaditeľke knižnice za jej prácu, ktorá tiež 

trvala naozaj veľa rokov v prospech našej knižnice s tým, že tie fotografie z rôznych aktivít, ktoré sme 

videli v knižniciach, naozaj dokazujú, že jej na tejto inštitúcii záležalo a že ju riadila zodpovedne. Poprosím 

návrhu komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto a) berie na vedomie skončenie pracovného 

pomeru magistra Jany Winkler Sedláčkovej, riaditeľky Knižnice Bratislava-Nové Mesto ku dňu 29. 2. 2024; 

b) berie na vedomie predloženú informáciu o výsledkoch výberového konania na riaditeľa rozpočtovej 

organizácie Knižnica Nové Mesto Bratislava-Nové Mesto, Pionierska 12 zo dňa 29. 2. 2024; c) vymenúva 

magistra Kubalovú Katarínu na návrh starostu mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto na základe 

výberového konania zo dňa 29.2.2024 za riaditeľku Rozpočtovej organizácie Knižnica Bratislava-Nové 

Mesto, Pionierska 12, BRATISLAVA a d) poveruje Katarínu Michalkovú vedením rozpočtovej organizácie 

Knižnica Bratislava-Nové Mesto, Pionierska 12, BRATISLAVA  do dňa nástupu vymenovanej riaditeľky 

Knižnice BRATISLAVA-Nové Mesto na základe výberového konania bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takomto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 14 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, traja sa zdržali, jeden nehlasoval. 

 

18. bod 

Návrh na opravu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto číslo 

09/19 zo dňa 12. 12. 2023 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod číslo 18. Návrh na opravu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti BRATISLAVA-Nové 

Mesto číslo 09/19 zo dňa 12. 12. 2023. Stručne úvodné slovo. Jedná sa o úpravu parciálnych čísel v 

súvislosti s odňatím nehnuteľného majetku stavby gastro zariadenia, tzv. bývalé koliesko v parku na 



Račianskom mýte. Zo správy Eko podniku verejnoprospešných služieb. Otváram diskusiu. Pán poslanec 

Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Pán starosta, ďakujem za slovo. Len v krátkosti. A ohľadom tej problémovej situácie s tými dvomi 

zmluvami a teda s víťazom verejnej obchodnej súťaže. V akom stave je teda tá a tá tá zmluva, ktorá má byť 

s ním podpísaná? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Predmetná spoločnosť odmietla podľa mojich informácií podpísať zmluvu na základe osobitného zreteľa, 

ktorý schválilo toto zastupiteľstvo a prebiehajú naďalej rokovania s nimi v súlade s nájomnou zmluvou, 

ktorú majú podpísanú s Eko podnikom z minulosti, nakoľko odňatím tohto nehnuteľného majetku mestská 

časť na seba zobrala aj zmluvné vzťahy, ktoré už tam existovali, čiže sa momentálne s nimi rozprávame v 

súlade s platným zmluvným vzťahom, ktorý oni majú. Pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem. Ľudia sa ma pýtajú navštevujú tento park na Račianskom Mýte, kedy už si budú môcť 

dať kávu v tom spomínanom Koliesku, alebo sa nejako občerstviť? Či by ste vedeli k tomu  nejaký dátum. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

My ako keby môžeme rokovať s tým nájomcom alebo víťazom verejnej obchodnej súťaže ešte z roku 2022. 

Len v intenciách tejto zmluvy alebo uznesení zastupiteľstva. Takže keď on podpíše zmluvu v rozmedzí, 

ako to máme schválené a zadefinované, tak už je to potom len na ňom, kedy to zariadi a sprevádzkuje. 

Takže v tejto chvíli túto informáciu nemám k dispozícii, lebo záleží aj od rýchlosti nájomcu. Pani 

poslankyňa Gedhardtová. 

 

Katarína Gebhardtová, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som sa chcel spýtať, keďže tam prebehla rekonštrukcia parku, ku Koliesku by mali byť alebo teda 

mali byť naprojektované sociálne zariadenia, to znamená rodičia, aby s deťmi mohli ísť na WC. Je to 

Koliesko, je tam zrekonštruovaný park, nefungujú tam toalety, nie je tam nič, je to prázdne. Ako to budete 

riešiť v prípade toho, že sa s nájomcom nedohodnete? Čo pre tých rodičov, tým, že sa zrekonštruoval park, 

ako sa bude ďalej riešiť táto situácia? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Našim zámerom je samozrejme investíciou, ktorú realizovala mestská časť zhodnocovať, čiže tento gastro 

kontajner prenajať. V prípade, že nedôjde k dohode medzi nami a danou spoločnosťou a bude ukončený 

ten zmluvný vzťah, tak bude vyhlásená nová verejná obchodná súťaž, tento raz zo strany mestskej časti, 

ktorá ako keby vlastníkom tohto kontajnera po novom. Čiže tam to bude zase o tom vyhlásení verejného 

obchodnej súťaže. Samozrejme, dovtedy by sme radi našli operatívne riešenie na prevádzku tých toaliet, 



nakoľko síce predtým tam neboli úplne funkčné, teraz by to bolo fajn, keby tam boli len predtým, ako budú 

ukončené rokovania so súčasným nájomcom tak alebo onak, tak by sme do toho kontajnera zasahovať 

nemali. Ďalšie pán poslanec Gajdoš. 

 

Tomáš Gajdoš, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Ja ak ma správne informácie, oni mali nejaký časový limit do 17. marca podpísať zmluvu 

nie je tak. Nie je to pravda? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

To bola zmluva, ktorú ste schvaľovali cez osobitný zreteľ. Ani túto zmluvu nepodpísali, ale majú v ruke, 

ako keby zmluvu na základe verejnej obchodnej súťaže s EKO podnikom. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. No táto situácia sa nejako nerozmazáva, skorej sa ďalej len zamotáva alebo zostala zamotaná. 

Veď o to predsa išlo, že mali podpísané dve zmluvy a to bolo aj rozprávané z našej strany, že teda ako mohli 

mať aj z vašej strany ako vedenia mestskej časti, že mali teda dve zmluvy s dvomi predmetmi plnenia a 

teda my sme sa uzniesli na tom a dohodli, teda na základe tých diskusií, ktoré boli, že teda majú podpisovať 

takú novú zmluvu, ktorá vychádza z týchto dvoch a ja som teda prekvapený, že že tento víťaz nechce 

podpísať a nechce prevádzkovať. Veď doteraz bolo na stole informácia, že že bolo skloňované, teda nejaký 

ušlý zisk. Teraz tomu víťazovi nejde o ten ušlý zisk? Nerozumiem tomu, čo sa teraz momentálne deje a 

teda. Už sa to tu myslím pýtal kolega, ale máme nejakú predstavu, že dokedy má podpísať, alebo dokedy 

má ten víťaz čas a aby sa rozhodol a podpísal zmluvu, teda nech sa tam tá prevádzka otvorí. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tá situácia momentálne je podľa mojich informácií taká, že oni nepodpísali zmluvu na základe osobitného 

zreteľa, čiže to padlo. Zároveň majú nejakú podpísanú zmluvu s Eko podnikom, ktorá nebola zrušená ani 

zo strany Eko podniku, ani zo strany ich s tým, že našou ambíciou bolo, že keď schválime ten osobitný 

zreteľ s tými podmienkami, s ktorými ste súhlasili ako poslanci a poslankyne, teda tí, čo hlasovali za ten 

materiál, tak v rámci tej dohody s touto spoločnosťou budú zrušené tieto nájomné zmluvy alebo nájomná 

zmluva medzi Eko podnikom a nimi a bude nový čistý zmluvný vzťah. Takto sa tá situácia nakoniec 

nevyvinula a preto momentálne vychádzame z tej zmluvy, ktorú oni ešte majú stále z minulosti a snažíme 

sa ako keby s nimi dohodnúť na úprave tých zmluvných podmienok tak, aby ten predmet nájmu rešpektoval 

limity investície, ktorá bola realizovaná v parku na Račianskom mýte, kedy my nemôžeme ekonomicky 

zhodnocovať, najmä teda tú investíciu financovanú z eurofondov. Ten kontajner ako taký bol financovaný 

z našich peňazí, ten prenajať môžeme, ale ten exteriér je samozrejme limitovaný. Takže myslím si, že budete 

mať aktualizáciu na ďalšom zastupiteľstve z našej strany, pokiaľ ide o tento prípad. Teraz ide najmä o to, 

aby sme upravili parcelné čísla a tým pádom mali všetko v súlade s tým, ako má byť. Do diskusie nie je 

niekto ďalší prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiou o prečítania návrhu uznesenia. 

 



Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto schvaľuje opravu nasledovných 

zrejmých chýb v písaní v uznesení miestneho zastupiteľstva číslo 9/19 zo dňa 12. decembra 2023. Parcelné 

číslo pozemku registra C KN z nesprávneho 11093/352 na správne 11903/352. Výsledné znenie uznesenia 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto číslo 9/19 zo dňa 12. decembra 2023 

po oprave zrejmých chýb v písaní je nasledovné. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové 

Mesto schvaľuje odňatie nehnuteľného majetku stavby gastro zariadenie, bufet nachádzajúcej sa na 

pozemku registra C KN, parcelné číslo 11903/352,  katastrálne územie podľa predtlače na ulici 

J.C.Hronského zo správy Eko podnik verejnoprospešných služieb, Halgašová 20, BRATISLAVA, IČO 

0049170. To všetko bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 14 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, dvaja sa zdržali, dvaja nehlasovali. 

 

19. bod 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod číslo 19 sme stiahli z programu na začiatku 

 

20. bod 

Informácia o správe Územných plánov 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

[00:00:00]Tým pádom prechádzame bodu číslo 20, ku ktorým máme potom prihlásených aj občanov. Bod 

číslo 20 je: Informácia o správe Územných plánov. Poprosím o krátke slovo pána vedúceho Gábora. 

 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: 

Ďakujem pekne. Dobrý deň Vám prajem. K tomuto materiálu len doplním, čo sa nám od jeho spracovania 

a podarilo posunúť ďalej. Čo sa týka územného plánu zóny Hatalová, Zátišie prebehlo úspešne do rokovania 

s magistrátom hlavného mesta, kde sme upravili. Pracujeme na upravení návrhu a vyhodnotenia 

pripomienok, aby sme mohli ďalej pokračovať s rokovaním obyvateľov. Tento proces sa natiahol na 

niekoľko mesiacov, avšak vďaka kolegom a vedeniu sa nám podarilo tento proces úspešne ukončiť po 

niekoľkých mesiacoch a potom prebehlo pracovné stretnutie k územnému plánu zóny Horný Kramer, k 

novému návrhu, kde sme sa stretli so spracovateľom a odborne spôsobilou osobou a prešli sme si 

vyhodnotenie pripomienok. Na základe tohto stretnutia bude dokončené, bude dokončené. Vyhodnotenie a 

prebehne prerokovanie pripomienok akceptovaných v rámci v rámci pripomienkovania. Potom sme sa 

stretli ešte so spracovateľom územného plánu zóny Vlárska, kde sme si dohodli postup spracovania návrhu 

a ďalej sme sa stretli ešte so spracovateľom územného plánu zónou na Devíne, kde taktiež prebehla 



koordinačné stretnutie k spracovaniu návrhu. Podobne sme postupovali aj pri Hornej Mlynskej doline. 

Predpokladáme, že tieto tri návrhy budú čím skôr spracované, aby mohli byť verejne prerokované s 

obyvateľmi a orgánmi. Potom sme sa ešte stretli, samozrejme k územnému plánu zóny Krahule, kde 

prebehlo, kde prebehlo koordinačné stretnutie k pripomienkam uplatnených v rámci pripomienkového 

konania. Prebehla tam dohoda, na základe ktorého bude spracované vyhodnotenie a bude nasledovať do 

rokovaní s obyvateľmi a orgánmi. Pripomienok, ktoré neboli, nemôžeme akceptovať. Popri tom ešte 

pracujeme na zmenách a doplnkoch územného plánu zóny Tehelná, kde prebieha, prebieha, kde prebieha 

rokovanie o zmluvných podmienkach s Fakultou architektúry. Po dohode príde k podpisu zmluvy a bude 

spracovaný návrh zmien a doplnkov. A ešte samozrejme, aby som doplnil netýka sa to síce priamo 

územných plánov, ale urbanistickej štúdie. Poslali sme žiadosť o cenové ponuky na spracovateľa 

urbanistickej štúdie, nakoľko s Metropolitnom inštitútom sme sa nedohodli na spolupráci a táto štúdia sme 

si dali naceniť v zmysle nových právnych predpisov urbanistickú štúdiu. Ďakujem. Urbanistická štúdia 

Nové Mesto. Ďakujem pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo, pán Gábor. V podstate nadviažem na tú urbanistickú štúdiu toho východného Nového 

Mesta. A presne ste to trošku už načrtli a mňa by zaujímalo, keď mestská časť sa pustila teda do tejto aktivity 

a kto vlastne bude znášať teda tie finančné náklady za spracovanie a prípravu urbanistickej štúdie? Bude to 

čisto iba na pleciach Nového Mesta. 

 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: Momentálne našou 

úlohou ako oddelenia bolo zabezpečiť cenové ponuky. Po ich doručení sa budeme ďalej koordinovať s 

našimi nadriadenými, čiže s vedením. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Samozrejme, ak dôjde k financovaniu územného plánu zóny z našej vlastnej urbanistickej štúdie alebo 

prieskumu a rozborov zo strany mestskej časti, tak uvidíte to zmene rozpočtu, ktorá tu bude predložená. V 

prípade, že by sa nám podarilo nájsť nejakého, poviem to tak, že sponzora, ktorý by bol ochotný zaplatiť 

náklady súvisiace s týmto vypracovaním týchto údajov, tak tiež o tom budeme informovať zastupiteľstvo. 

Takže financovanie môže byť aj také aj také. Ďalší prihlásený pán poslanec Hajšel. 

 

Andrej Hajšel, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Dovoľte mi sa Vás opýtať, aký je predpokladaný termín komunikácie s občanmi, 

pripomienkam územia Hatalová Zátišie. 

 



Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy:Ďakujem. Ten proces sa 

oddialil vzhľadom na to, že prvé sme museli doručovať Magistrát a ten sa nám úspešne podarilo doručovať. 

Čiže predpokladám, že pozvánky by sme vedeli vyprodukovať v priebehu tohto alebo začiatkom budúceho 

mesiaca. A samozrejme budeme robiť všetko preto, aby to prebehlo čím skôr. Už teraz v tom nič nebráni, 

len dopracovať upravený návrh a vyhodnotenie pripomienok. 

 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

S tým, že to prerokovanie pravdepodobne bude opäť hromadné, ako to bolo vlastne aj predtým, ak sa 

nemýlim. 

 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: 

Každý človek, ktorý zaslal pripomienku v rámci pripomienkového konania a nemôžeme ho akceptovať s 

ním dorokujeme to je zmysle zákona povinnosť. Avšak v tomto prípade, vzhľadom na to, že tam bolo veľa 

pripomienok od obyvateľov, budeme informovať aj tých nad rámec zákona, ktorých pripomienky sme 

akceptovali, aby všetci dostali spätnú väzbu, čo sa ich pripomienkami stalo. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďalší prihlásený či stiahnutý príspevok. Ďalšie prihlásené pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Ja sa chcem spýtať na ten územný plán Vlárska a Na Revíne, že to bude niekedy 

tiež s obyvateľmi. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: 

 Nechcem teraz hovoriť presný termín, predpokladám, že územný plán zóny Na Revíne bude skôr 

prerokovaný. Všetko bude závisieť od toho, ako sa nám spracovatelia dopracujú. Kým územný plán zóny 

Na Revíne spracováva pani Balážová a u tej máme zazmluvnený iba samotný územný plán zóny Na Revíne, 

čiže tam predpokladám, že to bude rýchlejšie. Územného plánu zóny Vlárska tam je, tam to bude trošku 

dlhšie trvať, lebo ten spracovateľ pre nás robí aj územný plán zóny Horný Kramer a Krahulčia, kde je väčšia 

priorita, čiže najskôr dokončia upravené návrhy a potom sa vrhol na Vlársku. Čiže nerád by som dával 

takéto termíny, ale robíme všetko preto, aby to bolo čím skôr. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený a máme tu prihlásených štyroch občanov k tomuto 

bodu. Ja by som najskôr poprosil, že či by ste súhlasili s vystúpením pani Natálie Milanovej a poprosím aj 

zdvihnúť, ak súhlasíte. Ďakujem pani Milanová, máte slovo. 

 



Natália Milanová: Vážené dámy, vážení páni, boli ste zvolený, aby ste zastupovali záujmy občanov. Žiaľ, 

pri návrhu o územnom pláne zóny Krahulčiak 2020 ich porušujete. Hovorím k vám v tejto chvíli ako dcéra 

majiteľov pozemkov, ktorých sa priamo tento zásah dotýka. Tento náš rodinný majetok má takmer 100 

rokov. Vyrastala na ňom moja mama, vyrastala som na ňom ja, vyrastali na ňom naše deti spolu s bratom. 

To znamená, že ten náš vzťah k tejto pôde je veľmi vzácny. Myslím si, že aj na dnešnú dobu je veľmi silný 

a myslím si, že si zaslúžime byť informovaný, pokiaľ sa do tejto oblasti plánuje urobiť nejaký zásah. Za 

celý ten čas existencie tohto nášho pozemku sme zvádzali nejeden boj. Dokázali sme ho uchrániť pred 

komunistami. Po osemdesiatom deviatom sme si ho uchránili aj pred tými  hrubokrkými mafiánmi, ktorí 

prišli. Všetko toto sme zvládli A potom prišla demokracia a my sme sa dočkali toho, že opäť musíme 

zvádzať ako keby nejaký boj za náš vlastný majetok. Pri riešení tohto návrhu zóny sa cítime vynechaný a 

odídený a ja rozumiem aj argumentom z Vašej strany, že boli splnené všetky náležitosti, ktoré splnené byť 

majú. Boli oznamy vyvesené na tabuli mestského úradu? Bola vyhláška taktiež zverejnená riadne. Poslanci 

o tom informovali na svojich facebookových. Fajočka urobená. Ale taká fakeová fajočka, lebo s vlastníkmi 

pozemkov nehovoril vôbec nikto. Z môjho pohľadu má tento návrh dve roviny. Jedna sa nesie v rovine 

právnej, pretože nielen podľa mňa, ale aj podľa advokátskej kancelárie nebol v našom prípade naplnený 

paragraf 23 odseku 2 zákona o územnom plánovaní pri oznámení o prerokovaní návrhu v pláne zóny. A v 

tejto veci sme sa obrátili aj na Okresnú prokuratúru. A druhý problém je ľudsky. Ja by som sa chcela spýtať, 

či niekto z vás, poslancov alebo poslankýň bol fyzicky v tejto zóne. Či sa tam bol pozrieť, či vie ako sa tam 

žije, ako sa tam funguje, aby vedel o čom následne bude hlasovať. Moji rodičia v tej záhrade trávia každú 

sobotu, stretnete ich tam pri okopávanie svojich stoličiek a keby niekto z vás mal záujem, určite vás pozvú 

aj na špekačky. Problém je v tom, že nikto ten záujem doteraz neprejavil a napriek tomu, že verím tomu, že 

sú to poslanci, ktorí do tohto okrsku spadajú a mali by sa oň aj bytostne zaujímať. 

 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

By som Vás poprosil, že tri minúty ste ako keby mali už tak možno stručnejšie, poprosili. 

 

Natália Milanová: Skrátka som len chcela povedať tento návrh, ako je prezentovaný, ako sa o ňom rokuje. 

Na prvý pohľad je nástenkovým tendrom, na druhej strane ako keby robený pre vôľu developera a 

vzbudzuje toľko otáznikov, že by som vás chcela požiadať, aby ste veľmi zvážili jeho ďalšie pokračovanie. 

Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Poprosím o reakciu pána vedúceho. 

 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: 

 Ďakujem pekne. K uvedenému vediem len v skratke. Územný plán zóny Krahulčia je obstarávaná v zmysle 

územného v zmysle zákona, zákonov a predpisov Slovenskej republiky. Dôkazom o tom je aj napríklad to, 



že k zadaniu sme dostali paragraf 20 v zmysle stavebného zákona, ktorý vydáva okresný úrad, v ktorom 

potvrdzuje legitímnosť a dodržiavanie zákonov taký istý. Také isté, taký istý postup bude aj po do rokovaní 

pripomienok uplatnených v rámci pripomienkového konania. Celý tento proces a všetky doklady k nemu 

zašleme na okresný úrad, ktorý posúdi, či bol dodržaný právny postup spracovania obstarania aj všetky 

náležitosti s k tomu prislúchajúce. Samozrejme budeme súčinnosť so všetkými orgánmi, ktoré budú 

prešetrovať alebo preverovať naše konanie. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený občan je pán Lukáš Milan. Tiež poprosím Vás, aby ste zdvihnutím ruky 

vyjadrili súhlas s jeho vystúpením. Ďakujem pekne. Pán Milan, máte 3 minúty. 

 

Lukáš Milan: Dobrý deň prajem, moje meno je Lukáš Milan. Ja som tu z poverenia svokry, ktorá ma tiež 

požiadala, aby som vystúpil k územnému plánu zóny Krahulčia, aby bolo jasné, že neviem, či ste sa 

zaujímali o túto zónu alebo nie, ale ide o územie, ktoré je za Slovenským hydrometeorologický ústavom. 

Ide o to, že územný plán zóny riešiteľ na základe nejakého zadania nakreslil cestu cez pozemky cez 

súkromné pozemky. Nakreslil domy na pozemkoch, kde ľudia vôbec nechcú stavať domy. A nikto sa ich 

nepýtal, nikto sa nepýtal, že či cez ich záhradu môže ísť cesta. Dokonca v tom pláne, ktorý je zverejnený, 

je napísané je nakreslené to, že ide cez stred cez dom ide cesta. Pýtal sa niekto SHMÚ, že či tam môže byť 

8 metrov cesta? Nikto sa ich nepýtal. Ja rozumiem pána vedúceho, že všetky zákonné podmienky boli 

splnené. De jure, ale de facto nie. Ja chcem len povedať ja som bol komunálnym poslancom v Žiline. Pán 

Fiabáne asi vie. Bol som aj členom stavebnej komisie, ale môžem povedať, že čo sa týka územného plánu 

zóny kradnutia, tak toto sa ani za Slotu v Žiline neudialo. Nazvať Krahulčia, ktorá je úplne úplne niekde 

inde a riešiť pritom územie rodinných domov a záhrad na úplne opačnej strane. Veď to je, ako povedala 

moja manželka, nástenkový tender. Schovali ste to niekde a o tom rokujeme. Nikomu ste o tom nepovedali. 

Preto akože tiež by bolo najrozumnejšie. Otázka je, že kto zadal zadanie. Vyhovárať a to naši 

predchodcovia, to naši predchodcovia, ale na konci. Jediný, kto môže schváliť zmenu územného plánu, ste 

vy, poslanci. Je to na vás. A práve keď sú takéto pochybnosti paragraf 23. Okresný úrad paragraf 23. Vo 

všetkých územných plánoch zóny je rokovanie podľa paragrafu 23. To znamená, že neboli oslovené všetky 

dotknuté strany. To neni chybička, to je feature, to je vlastnosť. Potom ako majú občania Nového Mesta, 

ako majú istotu, že v iných územných plánoch zóny, či je všetko v poriadku. Čiže tam sa neobišli a 

pozabudli nenakreslili cez záhradu cestu, ktorá vedie nikam. Takže len vy, poslanci, máte právo a možnosť 

to zastaviť. Takto nám to predložili. Nemôžeme s tým nič robiť. Nie vy jediný. Ste za to aj zodpovedný, 

lebo vy jediný môžete meniť plány. To je všetko, čo som chcel povedať. Ďakujem pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Išli by sme tým pádom na ďalšiu vyhlásenú občianku. Tá je pani Jana Jurkovičová, 

či by ste mohli potom prísť? A tiež máte potom tri minúty tuto a ja. No a poprosím ešte teda vyjadrením 

vašim zdvihnutou rukou, že súhlasíte s vystúpením. Ďakujem. 

 



Jana Jurkovičová: Dobrý deň želám. Moje meno je Jurkovičová. Jana Tiež som vlastníkom parcely, ktorá 

sa nachádza v dotknutom území. Chcem sa len spýtať, že keďže som sa to dozvedela až takto ex post, keď 

už verejné prerokovanie sa malo udiať, či bude ešte nejaká príležitosť dozvedieť sa odpovede na otázky, 

ktorých veľa vyvstala. Tým, že sme sa dozvedeli o tomto návrhu územného plánu zóny, vlastne teraz asi 

týždeň dozadu ja, a že či bude tá možnosť sa s niekým stretnúť v rámci prerokovania tých pripomienok. Aj 

keď teda ja osobne som žiadne pripomienky ani nepodala, lebo v tom čase som ešte nemala vedomosť. 

Takže to je jedna otázka. A druhá, že mi nevyplýva z toho zadania, alebo z toho, že z tej záväznej časti 

územného plánu zóny, že ako sa vlastne bude vysporiadať s tými vlastníkmi, ktorých zasahuje táto 

navrhovaná cesta, že či to bude formou nejakého neviem, či tam príde k tomu vyvlastneniu pozemkov alebo 

ako, ale že či je vlastne normálne rokovať o tom, že sa tento plán schváli bez toho, aby s tými vlastníkmi 

vlastne niekto komunikoval. Pretože vieme, že táto lokalita je to lukratívna časť. Je to Koliba, hoci sú tam 

záhrady akože moji rodičia. Presne ako tu odznelo, starí rodičia tam vlastne si nechali svoj život a vlastne 

príde k tomu, že ak by sa tam realizoval tento zámer, ktorý tam je nakreslený, bude tam nejaká cesta, že či 

to bude naozaj cesta vo verejnom záujme, alebo to bude cesta pre účely nejakého developmentu, ktorý tam 

vznikne. Ako sme videli, všade na okolí sa tam stavalo a tá koliba už je tak zastavaná, že tam je vlastne 

jedno developerské územie, domy, bytovky, či toto hrozí, či vieme o tom sa s niekým porozprávať. Aj keď 

sme teda nedali pripomienky v zákonnej lehote. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ešte by som navrhoval dať priestor poslednej prihlásenej občianke, ktorou je pani Eva 

Vosátková. Tiež vás poprosím zdvihnutím ruky súhlasí, že môže vystúpiť. Ďakujem pekne. Tiež máte 3 

minúty. Potom zodpovieme ucelene. 

 

Eva Vosátková: Ďakujem za slovo. Vážení poslanci, som vlastníčka parcely, ktorá sa nachádza na Kolibe, 

cez ktorú je navrhnutá verejná cestná komunikácia v rámci nového urbanistického vysporiadania zóny s 

názvom Krahulčia. Zásadne nesúhlasím s trasovaním cesty tak, ako je navrhnutá v tom územnom pláne, 

lebo takto navrhnutá obojsmerná cesta mne a ďalším vlastníkom hrubým spôsobom zasahuje do mojích a 

ich vlastníckych práv. Toto sa deje pod rúškom verejného záujmu s cieľom budúceho vyvlastnenia 

pozemkov. Plánovaný zámer vystavať novú vínovú štvrť na cudzích pozemkoch nie je verejný záujem. Je 

to developerský záujem. Vážení poslanci, žiadam vás, aby ste tento územný plán neschválili a vrátili na 

prepracovanie s pripomienkami dotknutých vlastníkov pozemkov tak, aby bol v súlade s právnymi 

predpismi. A ešte vám chcem povedať toľko, že naozaj títo ľudia, ktorí tam majú pozemky a vlastnia ich, 

sú sú presvedčení o tom, že to nie je cesta správna a budú si svoje práva uplatňovať na súde. Ďakujem 

pekne. 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Však? Ďakujem pekne. Poprosím teraz pána vedúceho, aby odborne zodpovedal a 

potom ja v krátkosti ešte zareagujem. 



 

Anton Gábor, vedúci odd. územného plánovania, život. prostredia a dopravy: 

Ďakujem pekne za slovo. Niečo som si zapísal poznámky a skúsim na to odpovedať. Čo sa týka názvu, 

Územný plán zóny Krahulčia, ako vyplýva z nadradenej dokumentácie územného plánu hlavného mesta, 

ktorý presne definuje názvy a územných plánov, ktoré majú byť obstarané pre územie mestskej časti. Čiže 

v zmysle z neho bol názov tej lokality pomenovaný. To neznamená, že má riešiť len Krahulčia. Väčšinou 

sa štandardne používa pre pomenovanie lokality najvýznamnejšia alebo najznámejšia komunikácia. Poviem 

príklad územný plán zóny Hatalová. Zátišie tiež nie je len o tých dvoch uliciach, ale sú tam aj všetky ulice 

pomedzi ne. Dobre, čo sa týka informovania a postupovali sme a naďalej budeme postupovať v zmysle 

zákona. Avšak nie je možné pri územnom pláne zóny komunikovať napriamo so všetkými všetkými 

vlastníkmi a preto sa snažíme aj nad rámec zákona a povinnosti informovať obyvateľov o maximálnej 

možnej miere nám dostupnými prostriedkami. Okrem iného aj tento materiál, ktorý tu pravidelne 

predkladáme od roku 2019. V ňom sme pravidelne informovali o postupe nielen pri spracovaní územného 

plánu zóny Krahulčia. To, či ten postup, ktorým sme spracovali a obstarali návrh územného plánu zóny 

Krahulečia, ako som už povedal, bude opätovne posúdený Okresným úradom a predtým, ako ho budete 

môcť schváliť, budeme musieť doložiť súhlasné stanovisko z Okresného úradu. Ak sa okresný úrad stotožní 

s názorom aj tu obyvateľov alebo v niektorej časti, tak nám dá nesúhlasné stanovisko a vy ho nebudete 

môcť schváliť. A čo sa týkalo tých otázok a pripomienok mimo prerokovania? Samozrejme, môžete sa 

kedykoľvek na mňa alebo mojich kolegov obrátiť. Vieme si sami s vami sadnúť a vydiskutovať tie tie veci, 

ktorým nerozumiete. Samozrejme, jedna dôležitá vec je, že nemôžeme akceptovať pripomienky, ktoré boli 

podané mimo pripomienkového konania, nakoľko by sme porušili zákon. A ešte jedna dôležitá vec 

verejnoprospešná stavba sa nerovná automaticky vyvlastňovanie a našim cieľom je v prvom rade podrobný 

územný plán hlavného mesta. Ak územný plán hlavného mesta pojednáva v danom území s rodinnými 

domami, my musíme zabezpečiť v podrobnejšej mierke a aby bol tento územný plán zóny z podrobnejším 

nadradeného dokumentu. A k tomu, aby bola umožnená výstavba v tejto lokalite, my už musíme v danej 

mierke 1 : 1000 zabezpečiť aj komunikácie a siete navrhnúť. Avšak plnú kontrolu nad tým, čo bude stáť a 

nebude na vašich pozemkoch, stále majú obyvatelia a vlastníci týchto pozemkov. Mestská časť nemôže 

prísť a postaviť rodinné domy na cudzích pozemkoch. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som len veľmi stručne doplnil, že územné plány zón sú práve nástrojom na to, aby výstavba v nejakom 

území alebo v nejakej lokalite bola viacej regulovaná a mala nejakú plaža, hlavu a pätu. A aby si na svojom 

pozemku každý nerealizoval len to, čo si akokeby subjektívne praje. Čiže ako keby sa nás ako vedenie 

mestskej časti ma moje kolegyne a kolegovia na územnom pláne na územnom pláne zadanie pracovať na 

tých územných plánov tak, aby vo výsledku bola tá lokalita lepšie obsluhovaná a lepšie sa tam bývalo a 

bolo to príjemnejšie prostredie. V tej diskusii, čo som absolvoval s občanmi k tým územným plánom zón 

som často mal dojem, že si oni ako keby myslia, že v momente, keď toto zastupiteľstvo schváli nejaký 

územný plán zóny, tak zrazu prídu bagre a budú sa búrať domy, budú sa rúbať stromy a budú vznikať nejaké 

cesty. Len dôležité, ako keby tak laicky pripomenúť, že ten územný plán zóny hovorí o nejakej budúcnosti 



a nehovorí o tom, že teraz, keď vy máte niekde dom, tak zrazu vám tam bude tá cesta, ktorú zrealizuje 

mestská časť na základe nejakého vyvlastnenia. V tomto žiadnom prípade nedôjde. Ide o to, že keď sa tam 

rozhodne niekto niečo nové realizovať, tak malo by to byť v súlade s územným plánom zóny. Ale určite to 

nebude urobené nejakým násilným spôsobom zo strany obce. Čiže tá cesta mala mať úmysel priniesť nejakú 

obsluhu do územia, ktoré je akokeby obstarané rodinnými domami. Ale samozrejme, kolegovia územného 

plánu sa na to vedia ešte do budúcnosti pozrieť a prípadne to prehodnotiť, lebo to je tiež veľmi dôležité 

spomenúť, že ten proces, keď si pozriete akokeby ten zverejnený materiál v prehľade tých územných plánov 

zón je naozaj až taký šokujúci v tom, že príprava tých územných plánov zón často trvá dlhé dlhé roky. My 

sme v tomto volebnom období schvaľovali dva územné plány zón a to bolo, ak sa nemýlim, Dimitrovka, 

ktorá bola pripravovaná a roky A. Jelšová, ktorá bola pripravovaná od roku 2011? 2009. Čiže my naozaj 

nie sme v situácii, že dnes zastupiteľstvo niečo odhlasuje a územný plán zóny Krahulčia vznikne. Sme 

naozaj ešte len možno v strede toho procesu. Takže určite tu bude ešte priestor na vaše pripomienky. 

Ďakujem pekne. Tým pádom by som poprosil návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia k tomuto 

bodu číslo 20. Najskôr je diskusia poslancov skončí, potom sú občania a potom už ideme do uznesenia. 

 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto berie na vedomie informáciu o 

spracovaní územných plánov zón vrátane prílohy číslo 1 a 2. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať a takto prečítam návrhu uznesenia. Ďakujem pekne za bolo 11 

poslancov a poslankýň, jeden bol proti, ôsmi sa zdržali. Hlasovali sme teraz o informácii o spracovaní 

územných plánov. 

 

21. bod 

Informácia o pláne akútnych opráv na miestnych cestách tretej a štvrtej triedy. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Prechádzame tým pádom bodu číslo 21. To je: Informácia o pláne akútnych opráv na miestnych cestách 

tretej a štvrtej triedy. Tento materiál je reakciou na uznesenie, ktoré sa týkalo záväzku zo strany 

zastupiteľstvá nejakým spôsobom definovať, aké aktivity realizuje mestská časť v rámci údržby našich 

komunikácií. Vzhľadom na to, že rozpočet nám neumožňuje realizovať nejakú veľkoplošnú alebo 

celoplošnú opravu komunikácie, sa v tom zozname nachádzajú skôr opravy, ktoré sú takého lokálneho 

rozsahu. To znamená, že keď sú nejaké väčšie poškodenia, prepadnuté komunikácie a tak, čiže v podstate 

momentálne nám to realizuje spoločnosť Pittel + Brausewetter a tie opravy väčšinou majú rozsah niekoľko 

metrov štvorcových. Nejde o nejaké väčšie opravy alebo rekonštrukcie. Otváram diskusiu k tomuto bodu. 

Pani poslankyňa Mašátová. 

 



Marianna Mašatová Haliaková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Ja nie som k tomuto bodu. Ja len, že už väčšina poslancov, kolegov sa chodí občerstviť, 

či by sme si nemohli dať nejakú prestávku. Obvykle to býva spojené s občanmi, tak môžeme po tomto bode 

samozrejme. Len teda dávam to ako návrh aspoň 15 minút, že by sme si dali do poriadku. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Po tomto bode možno pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Tak ja by som na jednej strane chcel vyjadriť takú miernu spokojnosť, že aspoň do 

niečoho sa vnáša mestská časť ide pustiť aj do nejakých čiastkových opráv a kritických úsekov miestnych 

ciest a chodníkov. Na druhej strane som z toho trochu smutný. My sme jednou zo štyroch najväčších 

mestských častí. My máme v rozpočte alokovaných 685 tisíc eur na opravu miestnych ciest a chodníkov, 

teda na dopravu,  ak si správne pamätám, tak keď to porovnám napríklad s mestskou časťou Ružinov, ktorí 

majú alokované 2,3 milióna alebo Petržalka cez 3,5 milióna, tak si myslím, že u nás nemáme dôvod na 

radosť. Opakujem, samozrejme, že je dobré, že sa niečo robí, ale je to veľmi málo. Preto vás pán starosta, 

chcem trošku nabádať pri koncipovaní a či už nejakých rozpočtových zmien alebo rozpočtu na nasledujúci 

rok, aby sme pridali čo sa týka finančných prostriedkov na túto kapitolu, lebo keď si to zoberieme, že máme 

alokovaných, teda necelých 700 tisíc a v tomto materiáli máme zoznam cca tridsiatich troch ulíc alebo 

chodníkov alebo adries, ktoré ideme teda opravovať, tak mám taký dojem, že ten budget sa vyčerpá veľmi 

rýchlo. A čo mi chýba v tomto materiáli   sú nejaké také detailnejšie informácie? Ja som sa tam naozaj 

nedočítal, že aká je celková suma týchto opráv. To som sa dočítal až z informácií z médií, čo ste následne 

vykomunikovali alebo zo sociálnej siete. Myslím si, že takéto informácie by mali byť zahrnuté priamo v 

tomto v tomto materiáli. Čiže tá suma, aspoň ak je pravdivá, čo som čítal, že tieto práce budú stáť cca 200 

tisíc eur, tak my minieme v jednom kroku cca tretinu rozpočtu. Čiže naozaj do budúcna treba pridať pri 

blokovaní financií na túto agendu, lebo je to veľmi málo. Takisto mi tam chýba informácia o spôsobe opráv. 

Ja som trošku dúfal, že pristúpime k nejakým komplexným opravám, no opak je pravdou. Opäť som sa to 

dozvedel len z médií a nie z tohto materiálu, že teda opravy sa budú realizovať metódou toho striekaného, 

teplého, teplej asfaltové zmesi. Čo si myslím, je také spiatočnícke riešenie. Síce najrýchlejšie a nie 

komplexné. Všetci to dobre poznáme. Kritizovali sme to aj v minulých obdobiach za pána Kusého, keď sa 

riešili opravy výtlkov týmto spôsobom a čakal som teda nejaký progres, ktorý nenastal. No a možnože tam 

bolo treba zakomponovať aj tie fotografie, teda ak už spomíname tie opravy alebo jednotlivé úseky sú 

vytypované na základe stavu, ktorý bol zdokumentovaný, tak možno do budúcna by bolo dobré dať aj 

nejaké fotografie, aby sme si vedeli urobiť nejakú predstavu. To je asi všetko. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ja len veľmi stručne v tej sume 686 190 tisíc je zahrnuté aj vodorovné dopravné značenie 

a zároveň je tam zahrnuté aj vodné stočné za odvodňovanie našich komunikácií. Čiže naozaj na 

odstraňovanie tých samotných poškodení, lebo toto sú poškodenia mne zostáva ako keby viac ako tých 



približne 230 tisíc, čo momentálne v rámci platnej zmluvy a pokiaľ viem, tak Ružinov dokonca čerpá úver 

na opravy komunikácií. Ak sa nemýlim, ale tie možnože 100 kapitálové výdavky, čiže áno, naša mestská 

časť ako keby nemá v rámci rozpočtu aj z toho pohľadu adekvátny počet peňazí, alebo sumu peňazí na to, 

aby sme robili väčšie rekonštrukcie. Mňa osobne veľmi mrzí, že nevieme celoplošne opraviť žiadnu 

komunikáciu v tomto roku, ale je to skrátka ekonomická realita, v ktorej sa nachádzame. Pokiaľ ide o 

zoznam, ktorý sa tuto nachádza, tak to sú väčšinou lokality, ktoré sú opravované dodávateľsky. To znamená, 

že tam náš externý dodávateľ odstráni pôvodné poškodenie, urobí niekedy aj betónový podklad, jednotlivé 

asfaltové vrstvy aj s penetračným náterom, čiže nie je to tak, ako si spomínal, že sa ako keby nafúkať asfalt 

do výtlku. Toto je činnosť, ktorú robí náš podnik pri menších poškodení. Pokiaľ ide o fotodokumentáciu, 

tak to vieme sa o tom porozprávať s kolegami na doprave, že či by ten materiál tým pádom nebol taký 

trošku väčší, alebo ako by sme komunikovali takúto obsahovú vec. Ale vieme to tam technicky samozrejme 

doplniť. S faktickou poznámkou pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. To s tou fotodokumentáciou, to ma len tak zbežne napadlo. Myslím si, že by bolo dobré, aby tam 

bola nemusíte to tlačiť alebo dávať v písomnej podobe. Stačí poslať poslancom prostredníctvom nejakej 

elektronickej pošty alebo niečo podobné. A pán starosta, samozrejme, nemusíme si tu vysvetľovať tieto 

detaily, len veľa vecí sa zmenilo. A keď sa pozriem na ten rozpočet, tých 685 tisíc a teda aj čo to všetko 

obsahuje, tak historicky cca sme na úrovni z roku 2021. Čiže my sme sa za tri roky nikam neposunuli, nič 

sme nenavýšili a veľa vecí sa zmenilo. My tu máme predsa už len zóny regulovaného parkovania, kde sa 

vyberajú peniaze a teda mesto prerozdeľuje aj aj výnosy za krátkodobé a dlhodobé parkovanie. Ja si myslím, 

že tieto peniaze by mali, keď sú vybraté z dopravy by mali ísť prioritne naspäť do dopravy a teda prioritne 

aj do tých oblastí, kde sa už reguluje parkovanie prostredníctvom spoplatnenej formy. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ja len veľmi stručne. Tie výnosy z tých regulovaných zón sú skôr v desiatkach tisíc eur, čiže nerozprávame 

sa ako keby o nejakom veľkom balíku peňazí. A samozrejme, tie peniaze, ktoré sa vyberú z parkovacej 

politiky, sú použité primárne na realizáciu týchto rekonštrukcií a realizáciu vodorovného dopravného 

značenia. Takže samozrejme je to otázkou diskusie so zastupiteľstvom o rozpočte na rok 25, kde keď sa 

rozhodneme navýšiť prostriedky na opravy komunikácie alebo rekonštrukcie, kde som ja úplne za, tak si 

musíme samozrejme aj povedať, že na koho úkor tie peniaze potom zoberieme. S faktickou poznámkou 

Pán poslanec Árva 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ja by som len zareagoval na vaše vyjadrenie. Ja som sa počas uplynulého uplynulých mesiacov 

a počas tohto volebného obdobia niekoľkokrát vypytoval, či môžete sprostredkovať poslaneckému zboru 

informáciu o rozdelených peniazoch alebo výnosoch z magistrátu pre mestskú časť. Doteraz nebola žiadna 

taká informácia sprostredkovaná, preto si neviem overiť tú informáciu v desiatkach tisícoch. Každopádne 

budem o tom žiadať v interpelácii a to je asi všetko. Ďakujem. 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Hajšel. 

 

Andrej Hajšel, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. V mnohých veciach súhlasím, ktoré spomínal kolega Árva. Ja pracujem v podobnom 

nastavení, to znamená spravujeme asi bagdat je obmedzený. Potrieb je veľa. Mňa by zaujímalo naozaj do 

budúcna. Ja som to teda aj komunikoval so zodpovedným pracovníkom na úrade do budúcna. Trošku viac 

vidieť do toho, akým spôsobom sa priority bude tento obmedzený bagdat do tých porúch, ktoré boli teraz 

nám uvedené v tom zozname. To je jedna vec, pretože rizikovo riadená údržba, respektíve takýmto 

spôsobom smerovaný bagdat naozaj potrebuje mať presné, presné nejaké kritériá, na ktorých sa rozhoduje. 

Nech to nie je len nejaké pocitové alebo niečo, čo už dlho kvasí, tak sa potom bude riešiť. To je jedna vec. 

A druhá vec je nejaký predpokladaný náklad tých jednotlivých položiek. Ja viem, že je to vždycky, ale ešte 

sa to môže upraviť o nejaké percentá, pretože nepoznáme ten problém do detailu, poznáme len nejaký 

prejav zvonku, ten povrchový, ktorý sa javí, že je porušený asfalt alebo je niečo prepadnuté a môže to byť 

kanalizácia väčšia porucha. Ale mali by sme vedieť, keď ten budget máme taký obmedzený, koľko stoja 

jednotlivé a koľko by mali stáť jednotlivé tie časti tých jednotlivých projektov, ktoré sú zahrnuté v tom 

zozname. Čiže trošku by som apeloval na to, aby nám minimálne našej komisii finančnej správy majetku, 

aby sme tam nejakým spôsobom mali väčší detail tých jednotlivých položiek. Jednotlivých akcií, ktoré sa 

majú realizovať a je naozaj je naozaj smutné, že je budget taký malý asi by sme mali do budúceho roka 

niekde ubrať a niekde pridať. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. A to kritérium, keď sme vyberali. Ako keby tie poruchy, ktoré sa momentálne nachádzajú 

v tom zozname boli pomerne jednoduché, nakoľko ten rozpočet bol veľmi nízky. Čiže snažili sme sa 

identifikovať najhoršie porušenia na čo najintenzívnejšie využívaných cestách v jednotlivých štvrtiach, aby 

sa nám nestalo, že napríklad opravíme viac toho na Kramároch, ale zase o to menej na Tehelnom poli. A 

zároveň sa tam kládol v tomto roku dôraz aj na novú regulovanú zónu Na pokroku, kde tiež evidujeme 

zopár takých poškodení, ktoré si vyžadovali nejakú vyššiu prioritu. Samozrejme, vieme to do nejakej miery 

aj spísať alebo si to zadefinovať, aby to bolo jasné, ale takéto boli tie kritériá. Samozrejme, keby sme sa 

bavili o celoplošných rekonštrukciách, tam ten rozpočet je prirodzene k dispozícii. Pri týchto menších sme 

si mysleli, že to nebude úplne nevyhnutné, ale vieme sa nad tým ako keby určite zamyslieť a diskutovať o 

tom, že do akej miery treba aj tieto jednotlivé výtlky takto oceňovať. Lebo niečo môžu byť 100 eurové 

položky, niečo môžu byť tisícové a niektoré možno aj desaťtisícové. S faktickou poznámkou pán poslanec 

Hajšel. 

 

Andrej Hajšel, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za vysvetlenie. Samozrejme, keď som sa dopytoval alebo dotazoval, že akým spôsobom, koľko 

teda pokryje s tou bagetu, nemal šajnu ako, resp. je to návrh, bude sa z neho odkazovať, ale ten zoznam je 



oveľa dlhší. Čiže či je to adekvátne vôbec tento zoznam tam uvádzať, alebo či si myslel, že sa pokryje z 

tohto bagetu, bol tiež otázne. Rozumiem len to, že do budúcna by bolo lepšie to už mať nejakým spôsobom 

rozpracované. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tak snahou bolo dať ten zoznam reálny. To znamená, že keď chceme, aby ste to zobrali na vedomie tak aby 

naozaj ten zoznam bol na konci roka vyzlečený, aby sa tie veci opravili a nedávať tam, ako keby celý ten 

obrovský zoznam, čo máme interne všetko ako keby je taký dosť. No dosť veľa tam toho nielen na odkaz 

pre starostu, ale aj na našich nejakých interných šetrení zistených. A samozrejme niektoré výtlky bude 

opravovať aj ako podnik prostredníctvom svojej technológie, ktorú už roky používa. Ďalší prihlásený je 

pán poslanec Kostlán. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ty si Matúš čiastočne odpovedal tú otázku. Dosť ma nezaujímalo, že koľko ten inštitút toho podania na a 

na tie opravy, ako je využívaný, či v tom zozname teda sú všetky tie podnety tých občanov alebo koľko 

zhruba % je v tomto zozname, koľko ľudia dávajú tých podnetov na tie opravy? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Tak najpresnejšie dáta, ktoré sú aj verejné, sú odkaz pre starostu. Tam sa dá napríklad vyfiltrovať aj 

kategória poškodenia komunikácií a dá sa kde, koľko je vyriešený, koľko je v riešení. Keby som to mal 

nejak veľmi zhruba odhadnúť, tak z toho, čo my máme interne identifikované, pričom sú tam ale aj väčšie 

poškodenia hodné nejaké celoplošné opravy, tak ten zoznam, čo tu máme v tomto v tomto materiáli keď si 

to ako keby vizuálne predstavíme možno 3 % z toho celého zoznamu, takže ten investičný dlh je naozaj 

obrovský. Ďalšou prihlásená je pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Ja vidím tento akoby prehľad aktuálnych akútnych opráv, tak som chcela iba 

povedať, že my sme mali predtým iný zoznam, kde vidím, že veľmi veľa ulíc vypadlo. Tak asi sa brali iba 

tie, ktoré sú úplne asi najnevyhnutnejšie. Ale ja som sa chcela spýtať, že napríklad my sme posielali... Viem, 

že aj občania na Jakubíkovej v Bratislave tiež výtlk a nám bolo povedané, že to bude opravené. Ale nie, 

nevidím to napríklad tu neviem, či to je tá oprava Eko podniku, alebo je to niečo navyše, že môže sa stať, 

že budú opravené aj nejaké veci, ktoré v tomto zozname nie sú. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Samozrejme áno. Eko podnik má tú svoju technológiu, ktorú ak sa nemýlim, je limitovaná na 1 meter 

štvorcový a 10 centimetrov hĺbku. Čiže ak išlo napríklad o taký ten bežný výtlk, že časť asfaltu sa nejakým 

spôsobom znehodnotí a vznikne tam akoby nejaká diera, tak to vieme ako podnik zrealizovať aj týmito 

internými prostriedkami. Toto čo tu na zozname máte, tak napríklad, čo ja osobne dôverne poznám, je 

Nevského taká dosť veľká poškodená časť vjazdu do takého veľkého dvora, ktorý je v správe hlavného 



mesta, kde naozaj išlo asi o možno štyri alebo päť metrov štvorcového. Dochádzalo tam aj k poruchám 

olejových vaní, takže bolo to naozaj veľká akcia, ale pokiaľ na tej Jakubíková ide o nejaké menšie 

poškodenie, tak to zrealizuje Eko podnik, pričom zatiaľ nám avizovali, že tieto opravy oni budú realizovať 

od apríla, čiže po Veľkej noci postupne po jednotlivých uliciach. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený, 

a tak by som poprosil navrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto berie na vedomie informáciu o pláne 

akútnych úprav na miestnych cestách tretej a štvrtej triedy. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Ja dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 18 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal, dvaja nehlasovali. Ako bolo avizované, tak sme si vyhlásili 

krátku prestávku a stretli by sme sa tu o dvanásť desať, aby sme pokračovali ďalej, tak za 17 minút sa tu 

znova vidíme. 

 

22. bod 

Informácia o stave rozpracovanosti projektu Organizácie dopravy pre systém PASS konkrétne zóny 

NM 2 a 3 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod 22. Informácia o stave rozpracovanosti projektu Organizácie dopravy pre systém PASS konkrétne zóny 

NM 2 a 3. Veľmi stručná úvodná informácia. Momentálne prebieha finalizácia projektu organizácie dopravy 

v zóne NM 2. To znamená, že to sú štvrte Pasienky, Ľudová štvrť, Zátišie a Hostinského sídlisko a Teplická 

s tým, že chceli by sme, aby v priebehu mesiaca marec bol odovzdaný projekt organizácie dopravy na 

Krajský dopravný inšpektorát s tým, že predpokladáme začiatok realizácie vodorovného dopravného 

značenia v tejto zóne niekedy v priebehu druhého kvartálu, alebo najneskôr počas letných prázdnin, čiže 

od júla, pričom by sme radi túto zónu spustili na jeseň 2024. Zároveň začínajú voľné práce v Zóne 3, ktorá 

sa týka konkrétne štvrte Kramáre, kde evidujeme veľký problém so statickou dopravou, najmä v súvislosti 

s zdravotníckymi zariadeniami. Tam máme obstarané od dodávateľa na dodanie projektu organizácie 

dopravy, pričom je momentálne v štádiu, že má spracovanú nejakú analýzu toho územia, kde bude 

spracovať dopravné značenie a tiež by mal v priebehu marca nám začať posielať prvé už nakreslené časti 

tejto zóny. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem, pán starosta. Ohľadom týchto projektov organizácie dopravy. Ja som teda Vás zaregistroval 

medzi zverejnenými objednávkami  na dodávateľa alebo zhotoviteľa tej projektovej dokumentácie na na 

Kramáre. To bude solídna výzva, lebo tie Kramáre, tam je to extrem parkovanie to by som povedal, že to 

to sú. To je taká Petržalka v Novom Meste. A ale inú vec som chcel povedať. Zhotoviteľ zhotovi tu 



projektovú dokumentáciu projekt organizácie dopravy cca v sume za 27 tisíc eur, za okrúhlym na 30 tisíc 

po starom 1 milión korún slovenských. To je extrémne veľa a viem, že aj na Magistráte, aj u nás v Petržalke 

už sme zvolili taký prístup, že sme otvorili výberové konania a najali ľudí, ktorí tie projekty vedia kresliť a 

kreslia to za mestskú časť. To znamená, že niekto to robí za nejaký referenčný alebo manažérsky plat, ktorý 

je neporovnateľne nižší ako takáto suma. A teraz sme sa pred chvíľou o tom rozprávali aj pri tom zozname 

akútnych opráv. Kde teda ideme preinvestovať 200 tisíc eur a my tvrdíme, že sme v zlej finančnej situácii 

a zaplatíme cca 30 tisíc za projekt organizácie dopravy. To je jedna šestina tej sumy. Čiže akože sa tu 

nevieme nad tým zamyslieť, že máme tu priestor na šetrenie peňazí, by som poprosil o reakciu. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Rozumiem, že na prvú sa to môže takto zdať. Len je dôležité si uvedomiť, že napríklad 

získanie skúseného dopravného projektanta s pečiatkou, ktorý by toto robil in-house. To, ako teda možno 

robíte v Petržalke, si tiež vyžaduje nejaké určité finančné náklady, nie v rovine bežnej mzdy, ale superhrubej 

mzdy. A tie náklady? Myslím si, že v konečnom dôsledku sa tiež budú potom rátať na desiatky tisíc eur. 

Čiže museli by sme si to hlbšie vypočítať, zanalyzovať a potom by sme vedeli tvrdiť, že je lacnejšie ísť cez 

nejaké interné prostriedky. My pokračujeme v tom, ako to bolo nastavené v minulosti tu v rámci mestskej 

časti. Čiže tieto veľké organizácie dopravy realizujú externí dodávatelia. Drobné menšie úpravy realizujeme 

práve takto iná osoba cez referát dopravy. Môžeme sa nad tým zamyslieť u nás na úrade, Čo by nastal taký 

jeden interný projekt, ktorý by sa venoval iba Kramároch? A môžeme sa potom prípadne o tom porozprávať 

na komisii dopravy. Ale netrúfam si takto na trhu povedať, že čo je lacnejšie a výhodnejšie. Pani poslankyňa 

Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Asi mi možno aj niečo ušlo. Ja som sa len chcel spýtať na tých Kramároch to teda 

kedy bolo verejné vypočutie alebo predstavenie toho parkovania a aby sa mohli ľudia potom k tomu 

vyjadriť? 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Myslím si, že pri tom tempe týchto externých dodávateľov bude mať možno nejaký prvý interný draft pred 

letnými prázdninami. Čiže myslím si, že aj diskusia ohľadom zóny Kramáre bude reálna niekedy na jeseň. 

Najskôr. Pán poslanec Kostlán. 

 

Dávid Kostlán, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som chcel k dvojke zátišie, ľudová štvrť, že či by sme mohli zaviazať úrad, keď už to bude pred 

spustením dať nejaký presný časový harmonogram, vrátane spôsobu komunikácie, aby napríklad aj tie 

parkovacie noviny, ktoré bude magistrát posielať, boli ešte pred začatím tých prác, aby ľudia boli 

informovaní, či by bola možnosť potom dodať nejaký presný časový harmonogram, vrátane tých spôsobov 

komunikácií. 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Určite vieme dodať takúto informáciu v momente, keď bude ten projekt schválený zo strany Krajského 

dopravného inšpektorátu. Dnes situácia na Krajskom dopravnom inšpektoráte je trošku možno iná, ako bola 

pred parlamentnými voľbami, takže nevieme momentálne predpovedať, či to pôjde naozaj hladko a získame 

súhlas za mesiac, alebo to bude otázka nejakých viacerých rokovaní. My, keď sme spúšťali pilotnú zónu v 

Krasňanoch, tak tam myslím si, že s Krajským dopravným inšpektorátom sme vyjednávali asi tri a pol 

mesiaca alebo štyri mesiace. Čiže keď budeme mať na stôl ten schválený projekt, tak potom si presne vieme 

sadnúť a dohodnúť si tento komunikačný plán. Takže by sme potom radi informovali aj miestne 

zastupiteľstvo o tom, ako to bude komunikované, teda minimálne konečných poslancov miestneho 

zastupiteľstva. Pán poslanec Liška. 

 

Tomáš Líška, poslanec MČ BA Nové Mesto:   

Ďakujem pekne za slovo. Ja by som ešte k tým Kramárom a parkovacej politike a zavedenej parkovacej 

politike chcel podotknúť, že skutočne sa jedná o veľmi náročnú zónu z tohto pohľadu, takže o to viac bude 

záležať na tej komunikácii a na vydefinovaní jednotlivých tých častí. Je tam niekoľko ulíc, ktoré sú veľmi 

problematické. Z tohto z tohto v tomto území si myslím na zavedenie tej parkovacej politiky. Takže 

apelujem len na to naozaj, že aby bola tá komunikácia s občanmi tak vedená, aby neboli zaskočení, potom 

na konci dňa, čo sa im na tých uliciach vyskytne. Viem už dnes identifikovať niekoľko asi 6, 7 takých ulíc, 

ktoré naozaj budú potrebovať nazval by som to individuálny prístup, pretože sú tam aj aj vyššie bytovky, 

sú tam rodinné domy, sú to kombinácie, je to hornaté územie, členité. Takže len v tomto smere, len by som 

na toto upozornil. Takže ďakujem pekne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Pre mnohých z nás bola implementácia parkovacej politiky v zóne Pokrok veľkým ponaučením, nakoľko 

tá komunikácia s občanmi neprebehla nielen podľa očakávania občanov, ale aj nás samotných. Takže máme 

tam veľké rezervy a chceme sa ako keby poučiť. A práve zóna 1, 2 bude tá, kde by sme chceli nastaviť takú 

novú kultúru komunikácie v rámci zavádzania tejto parkovacej politiky. A verím, že tie skúsenosti z týchto 

už boli v podstate tri schválené zóny v tomto volebnom období alebo spustené. My sme už na Kramároch 

zúročili tak, aby to dopadlo ideálne dobre. Nehovorím, že výborne, lebo ako keby bude niekto, komu 

nebude vyhovovať dané riešenie, ale tak, aby sme aspoň mali nejaké súznenie s terénom v tomto prípade. 

Ďalšia pani poslankyňa Gebhardtová. 

 

Katarína Gebhardtová, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Počujete, pardon. Ja by som len rada nadviazať na pána starostu. Čo sa týka zavádzania PASSu, Pokrok 

bola prevedená katastrofálne, hanebne a je neskutočné, že rezidentom, ktorí majú zaplatené parkovacie 

karty, dávajú mestskí policajti pokuty. Je tam veľká nespokojnosť a ak takýmto spôsobom chcete ďalej 

pokračovať a zavádzať vás v ďalších mestských častiach. Poprosím vás, aby ste sa z toho ponaučili, lebo je 

to veľká katastrofa. Je to hrozné a verte mi, že tí občania zvažujú právne kroky voči mestskej časti a 

Magistrátu. Rezidenti dostávajú pravidelne nálepky od mestskej polície. Je to nehanebné, aby rezidenti 



dostávali pokuty od mestskej polície. Myslím si, pán starosta, že ste sa z tej situácie mali poučiť. Vy ste sa 

nepoučili, Pokračujete ďalej. To je len na margo toho, aby ste pri zavádzaní ďalších zón takýmto spôsobom 

nepokračovali. Napriek tomu, že tá situácia je na zvládnutie. To je katastrofa. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ako som spomínal, bol to pre nás akokeby veľký zážitok. Myslím si, že viacero z nás sa 

poučilo. Máme to nejakým spôsobom analyzované A ako chceme niektoré veci ešte aj v rámci zóny Pokrok 

upraviť. Je tam momentálne pripravený revízny projekt, ktorý čiastočne bude vyhovovať niektorým 

požiadavkám, ktoré zazneli zo strany občanov. Nepoznám ten samotný prípad, kedy dochádzajú ako keby 

pokuty rezidentom, ako sa to stáva napríklad za to, že parkujú mimo vyznačených parkovacích miest, tak 

je to v rozpore s fungovaním zóny, ale nemáme hlásené ani evidované, ale môžem sa na to popýtať našich 

pravidelných poradách, že by niekto mal zaplatené za parkovanie, Parkoval by na vyhradenom parkovacom 

mieste, teda na vyznačenom a dostal by za to nejakú sankciu. Vieme to preveriť. Samozrejme, pán 

vicestarosta, ak s faktickou poznámkou. Ďakujem veľmi pekne. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Tým, že som poslanec v danom území, tak pre mňa sú trošku prekvapivé. Pani kolegyňa, vaše expresívne 

výrazy, ale okej, však na to sme tu. Aby sme diskutovali o tom, čo sa týka mojej gescie, tak to parkovanie 

sa výrazne zlepšilo a samozrejme boli tam určite nedostatky, ale tak ako povedal pán starosta, tak sme sa 

poučili a nová sezóna sa bude zavádzať za iných podmienok aj komunikačných. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalšie, pán poslanec Fiabáne. 

 

Mgr. Michal Fiabáne, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Na otázku ohľadom dvojky Tepická, Zátišie, atď, že či ešte v týchto oblastiach prebehne nejaké stretnutie 

s občanmi, alebo či tam bude zozbierané pripomienky už ako s osobným hromadným stretnutím sa v tom 

procese potom nepočíta. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Minulý rok v júni sme mali participáciu, ktorá prebehla online v tom danom prípade, pričom sa tam 

pokrývali projekty pre Pasienky, Zátišie, Ľudovú štvrť a Hostinského sídlisko. Teplická tam zahrnutá vtedy 

nebola, lebo ten projekt nebol dokončený. Preto pripravujeme s kolegami na hlavnom meste samostatnú 

participáciu Teplickej, ktorá by mala byť tiež čoskoro schválená zo strany Krajského dopravného 

inšpektorátu. V rámci tejto diskusie bude priestor sa aj pýtať alebo diskutovať o tých ostatných štvrtiach. 

Takže určite ešte bude takéto stretnutie. My sme dúfali, že by mohlo byť ešte v marci, ale možno to bude v 

apríli, niekedy po Veľkej noci. Bude k tomu stretnutie naša prihlásená pani poslankyňa Bilská. 

 

 



 

Katarína Bilská, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ja som sa chcel spýtať presne ohľadom týchto osobných stretnutí, že či ich plánujete robiť aj osobne alebo 

budú online ako v minulosti, lebo viem, že občania s tým mali celkom zásadný problém a že či by bolo 

možné ich realizovať aj osobne. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Toto je téma, o ktorej sa rozprávame pravidelne s hlavným mestom. Kolegovia na základe skúseností, ktoré 

majú z tých iných zón, sú presvedčení, že efektívnejší je ten online model. Takže v prípade Teplickej to 

chceme zrealizovať tak, že chceme mať oveľa lepšiu komunikáciu ohľadom organizácie toho podujatia 

offline. Čiže aby naozaj boli plagáty na bránach, aby sa o tej diskusii vedelo. Ale pravdepodobne bude táto 

diskusia ešte online. V prípade Kramárov alebo ďalších zón to ešte prehodnocujeme, ako to bude? Ďalší 

prihlásený je pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem, pán starosta. Ja som na jednej strane veľmi rád, že počujem z vašich úst vyjadrenia v štýle, že sa 

chcete naučiť z nejakých chýb. To mi je naozaj sympatické, lebo nechcem byť kritický, ale moja skúsenosť 

väčšinou s vami, nie teraz, konkrétne osobne s vami, ale s vedením mestskej časti, že nie ste otvorený 

kritike a skorej to vnímate ako útok. Prepáčte, to je môj osobný názor. Takže hovorím. Som veľmi rád, že 

ste sa vyjadrili, že sa učíte a zlepšíte minimálne komunikáciu a ten otvorený prístup samosprávy voči 

obyvateľom. Ak teda tvrdíme, že ideme obyvateľom tej ktorej lokality poskytovať službu vo forme 

regulovaného parkovania, za ktoré si platia. Opakujem a apeloval by som na zvýšenie kontrol v týchto 

zónach na Bielom Kríži. Tie kontroly sú také veľmi, veľmi slabučké, napriek tomu málo. Áno, je pravda 

všeobecne, všade tam, kde príde PASS, sa situácia s parkovaním zlepší. Ľudia si potom trikrát rozmyslia, 

že či budú platiť 80 eurové pokuty bez v prípade parkovania bez parkovacieho oprávnenia. A v 

neposlednom rade, pán starosta, by som vás chcel nie upozorniť, ale nabádať na to, aby ste robili lepšie 

alebo správne manažérske rozhodnutia a vyvarovali sa takým chybám, ako je značenie a realizácia 

vodorovného dopravného značenia v nevyhovujúcich podmienkach. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiu o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto berie na vedomie informáciu o stave 

rozpracovanosti projektu Organizácie dopravy pre PASS NM 2. a 3. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 



Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 12 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

23. bod 

Informácia k plánovaným výsadbám drevín 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Bod 23. Je plánovaná výsadba drevín. Ide o materiál, ktorý upravil náš referát životného prostredia, v 

ktorom sa nachádza v podstate kombinácia informácií týkajúcich sa nové výsadby náhradnej výsadby, či 

už vo verejných priestoroch alebo v rámci našich školských areálov. Je tam aj informácia týkajúca sa 

obrazov a prípadne nejakých ďalších úprav, ale predovšetkým ide teda najmä o stromy, kroviny a takéto 

zásahy vo verejných priestoroch. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nie je nikto prihlásený a 

tak poprosím naávrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto berie na vedomie informáciu k plánovaným 

výsadbe drevín v roku 2024. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. 20 poslancov a poslankýň 

bolo za, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

24. bod 

Informácia o výsledku obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytového priestoru v zátvorke 

dielne o výmere 104 m2, nachádzajúce sa v katastrálnom území Nové Mesto na Hálkovej ulici číslo 

11 v Bratislave, súpisné číslo 2953, parcela č. 12738/9, zapísané na liste vlastníctva č. 2382 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Informácia o výsledku obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytového priestoru v zátvorke dielne o 

výmere 104 m2, nachádzajúce sa v katastrálnom území Nové Mesto na Hálkovej ulici číslo 11 v Bratislave, 

súpisné číslo 2953, parcela č. 12738/9, zapísané na liste vlastníctva č. 2382. Stručné úvodné slovo a 

vyhlásili sme verejnú obchodnú súťaž na prenájom tohoto priestoru a opäť sa do nej nikto neprihlásil, takže 

tým pádom informujeme miestne zastupiteľstvo výsledku tejto verejnej obchodnej súťaže. Otváram 

diskusiu k tomuto bodu. Do diskusie nieje nikto prihlásený a tak poprosím návrhovú komisiou o prečítanie 

návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 



Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-Nové Mesto berie na vedomie výsledok obchodnej 

verejnej súťaže na uzatvorenie nájomnej zmluvy na prenájom nebytového priestoru dielne o výmere 104,24 

metra štvorcového, nachádzajúcej sa v k.ú. Nové Mesto na Hálkovej ulici číslo 11 v Bratislave, súpisné 

číslo 2953, parcelné číslo 12378/9, zapísané na liste vlastníctva č. 2382, pričom do vyhlásenej OVS nebol 

zaslaný žiaden súťažný návrh. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ja dávam hlasovať a takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 20 poslancov a 

poslankýň, nikto nebol proti, nikto sa nezdržal. 

 

26. bod 

Rokovací poriadok Redakčnej rady 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Vystúpenia občanov sme už mali a tým pádom pristúpime k bodu, ktorý sa týkal rokovacieho poriadku 

redakčnej rady časopisu Hlas Nového Mesta. Ide o materiál, ktorý bol pripravený pôvodne na zasadnutia 

na zastupiteľstvo koncom februára s tým, že tento rokovací poriadok je v pôvodnom znení, ako to bolo aj 

vtedy, predložené. Ide v podstate o naplnenie uznesenia tohto zastupiteľstva, ktoré nás zaviazalo, aby sme 

predložili do konca februára tento materiál na prerokovanie s tým, že on bližšie upravuje periodicitu 

zasadnutia rady, spôsob jej zvolávania, zásady zasadnutia a hlasovania členov Rady, pričom tento materiál 

je inšpirovaný rokovacím poriadkom tohto zastupiteľstva. Máte k tomu materiál priamo na stole a otváram 

diskusiu k tomuto bodu. Jedná sa podstate o bod, ktorý sme dopĺňali v rámci zmien programu. Bol doplnený 

v rámci hlasovania o programe ako takom, čiže by to mal byť ako keby bod. Ak to berieme tak, že je to bod 

číslo 26 a bod číslo 27 je tým pádom rôzne 28 a tým pádom interpelácie a 29 je záver. Tak otváram diskusiu 

o rokovacom poriadku redakčnej rady časopisu. Do diskusie nie je nikto prihlásený, a tak by som poprosil 

návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia. 

 

Návrhová komisia: 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Nové Mesto schvaľuje rokovací poriadok redakčnej rady 

časopisu Hlas Nového Mesta bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto petičnom návrhu uznesenia. Za bolo 19 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, 1 sa zdržal. 

 

 

27. bod 

Rôzne 

 



Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Na základe teda úpravy programu prechádzame do bodu Rôzne. Ja by som si zobral slovo. Medzi 

informačnými materiálmi na toto zastupiteľstvo máte aj materiál. Informácia o zmene volebných okrskov 

v mestskej časti Bratislava-Nové Mesto pre voľby prezidenta 2024. Chcel by som Vás poprosiť, aby ste 

aspoň vo svojom okolí informovali ľudí, aby si preverili, či sa im náhodou nezmenilo miesto, kde budú 

chodiť voliť. U nás napríklad na Riazanskej dôjde k tej zmene, že nebudeme chodiť voliť na špeciálnu 

školu na Hálkovej, ale na našu základnú školu na Riazanskej. Snažili sme sa nájsť taký kompromis, aby 

ľudia nemuseli nejak zásadnejšie cestovať, ale evidujeme niektoré prípady, kedy sa ľuďom trošku predĺžila, 

ako keby tá cesta do volebnej miestnosti je však skoro. Jednotlivé, možno desiatky prípadov, s ktorými sa 

snažíme pravidelne komunikovať. Zatiaľ evidujeme, že to povedomie o týchto zmenách nie je ešte také, 

aké by mohlo byť. Takže ak nám viete pomôcť touto komunikáciou, tak budeme veľmi vďačný. Zároveň 

som chcel sa vyjadriť k tomu poradiu. Bod rôzne a interpelácie tie kolega vicestarosta Vlačiky to preveroval 

a stalo sa nám v rámci tohto zastupiteľstva, že niekedy to bolo tak, niekedy to bolo onak a prípadne sa k 

tomu ešte prihlási. Len ja by som možno chcel ako keby povedať, že prečo to bolo navrhnuté takto. 

Vychádzali sme ako keby zo skúsenosti ako to je nastavené na mestskom zastupiteľstve, kde najskôr idú 

interpelácie a potom ide bod rôzne. A predtým ako otvoríme ešte diskusiu o bode rôzne, tak jedna stručná 

informácia pre pána poslanca Dulaja. Ja som si potom ako keby tú diskusiu nejako prehrával, hlavne na tej 

Cádrové a ak sa nemýlim, tak som tam spomínal sumu 2,1 alebo 2,4 milióna eur, do čoho mestská časť v 

podstate nemá k dispozícii na základe toho súčasného prerozdeľovania dane z nehnuteľností v súvislosti so 

školami. Takže taká bola tá suma. Nešlo o tom bode, o nejaké klamstvo, ale som si to skrátka v tom 

momente nepamätal. Čiže taký je nejaký odhad, že keby 100 percent peňazí na školské zariadenia išli iba 

mestskej časti Nové Mesto, tak by sme mali k dispozícii niekde medzi 2,1 až 2,4 milióna eur, ktoré by ale 

chýbali potom hlavnému mestu na iné funkcie, ktoré musí zabezpečovať nielen pre novo mešťanov. 

Otváram tým pánom diskusiu do bodu rôzne, kde by najskôr pán vicestarosta Vlačiky povedal k tomu tie 

interpelácie. 

 

Mgr. Martin Vlačiky, PhD., zástupca starostu MČ BA Nové Mesto:  

 Ďakujem za slovo. Ja som si naozaj pozrel posledné štyri naše miestne zastupiteľstvá. Mali sme to dvakrát 

v poradí Rôzne Interpelácie a dvakrát po rade Interpelácie, Rôzne. Na mestskom zastupiteľstve je to vždy 

striktne v poradí Interpelácie a až potom Rôzne. A keď som si pozrel náš rokovací poriadok, tak tam máme 

v článku IV. bod 12. v rámci programu rokovania sú do programu zaradené vždy nasledovné body. A je tam 

pod bodom G Interpelácie a až následne v bode H Rôzne. Takže keby sme išli striktne podľa tohto, tak by 

to malo byť v poradí interpelácie a až potom rôzne. Naozaj si nemyslím, že by tu mala byť nejaká obava, 

že hocikto nedostane nejakú odpoveď na svoju otázku. Myslím si, že vždy sme sa snažili všetko 

zodpovedať. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalšia prihlásená pani poslankyňa Milčíková. 

 



Mgr. Bronislava Milčíková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem veľmi pekne. Keďže tu dnes nemáme nášho oslávenca kolegu Halásza, ktorý mal pôvodne tento 

návrh ako predseda predkladať, preberám iniciatívu ako podpredsedníčka a kolegovia. Veľmi by som bola 

rada, keby ste podporili tento môj poslanecký návrh. Jedná sa o zmenu vo vedení komisie dopravy, 

informačných systémov, životného prostredia a ochrany verejného poriadku. Po vzájomnej dohode sme 

spoločne prijali nasledovné rozhodnutie a to, že novou predsedníčkou komisie budem ja, Bronislava 

Milčíková a novým podpredsedom komisie sa tak stane pán Tomáš Halász. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Potom poprosím odovzdať návrh uznesenia návrhovej komisii. 

 

Mgr. Bronislava Milčíková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto:  

Je odovzdaný. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďalší prihlásený je pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem za slovo. Ja by som sa rád opýtal pána starostu, aká je pravda na tom, že vyhodil 

vicestarostu Nového Mesta Vlačikyho svojho spolustraníkov z Týmu Vallo, teda z Týmu BRATISLAVA. 

Ja ako nezávislý poslanec som oficiálne nedostal žiadnu informáciu. Viem to len z Bratislavských novín, 

kde bol rozhovor so starostom Čupkom. Ak je to teda pravda, tak aký bol dôvod ma zaujíma najviac. K 

akému dátumu končí na pozícii vicestarostu a či už sa vie meno nového vicestarostu alebo vicestarostky. 

Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Vzhľadom na to, že pán vicestarosta Vlačiky ukončí svoje pôsobenie v tej funkcii vicestarostu na konci 

marca, tak chceme informovať verejnosť priebehu budúceho týždňa a tam budú tieto otázky zodpovedané 

aj pre všetkých, aj pre verejnosť. Prihlásená je pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja ako som už avizovala, že by som chcela podať predĺženie toho uznesenia 

04/28 3, kde miestne zastupiteľstvo žiada starostu mestskej časti Nové Mesto Matuša Čupku pravidelné 

informovanie. Stále mám z úradu iba informácie, že je to v riešení. A po tretie. Dom kultúry Kramáre má 

nového riaditeľa. Od januára bolo povedané, že tam bude množstvo kultúrnych aktivít. Samozrejme, niečo 

sa rozbieha, ale nie je to asi tak, ako sme si to možno predstavovali. A ešte trošičku ma zaskočilo. Hovorilo 

sa aj v minulosti, že priestory sa budú vo veľkom prenajímať. A teraz podľa najnovších informácií majú 

byť nejaké kancelárie prerobené na dané. Kultúrnym aktivitám alebo pánovi riaditeľovi, možno aj nejakému 



kultúrnemu oddeleniu. Chcem sa spýtať teda ako to vyzerá a či to je. A odpovedať na tri, teda dve otázky a 

uznesenie pošlem ďalej. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Pokiaľ ide o ten suchý strom, tak škoda, že ste sa na to nepýtali, keď sme boli v tom bode s tými drevinami, 

ale bol tu aj p. Chod, ktorý ako keby rieši tento daný prípad. Pokiaľ mám správne informácie, tak ide o 

pozemok. Ako ste správne uviedli bytového domu s tým, že aby mohol byť ten strom zákonným spôsobom 

spracovaný v rámci výučbového konania, je potrebné vyjadrenie, ak sa nemýlim, bytové schôdze k tomuto 

danému kroku, nakoľko celý tento prípad nie je len o odstránení suchého stromu, ale je to aj o či už finančnej 

náhrade alebo náhradnej výsadbe. A tam predpokladám, že ide o to, že sa musí bytové spoločenstvo 

zaviazať, že ten náhradný, či už strom alebo stromy, aj reálne vysadí. A tam pokiaľ mám informácie, tak to 

tam nejako zatiaľ visí. Takže naši sú pripravení to protestovať, len chýbajúce podklady zo strany žiadateľa. 

Potom pokiaľ ide o Dom kultúry na Kramároch, tam je dnes situácia taká, že pán vedúci je tam v podstate 

aktívny od januára. Prebiehajú tam nejaké v podstate rokovania s nejakými potencionálnymi skupinami, 

ktoré by chceli dom kultúry využívať na nejaké jednorazové vystúpenia a možno na skúšanie. Sú tam nejaké 

diskusie s existujúcimi nájomcami, ako oni plánujú ďalej pokračovať, nepokračovať. Čiže tá širšia 

koncepcia toho Domu kultúry sa iba tvorí, takže nie je to momentálne zadefinované, že takto to bude. Pokiaľ 

viem, tak je tam ambícia, aby tam pán vedúci mohol aj pôsobiť, čiže mal by tam aj nejakú kanceláriu s 

internetovým pripojením a zároveň sú tam aj dve zamestnankyne mestskej časti, ktoré sa starajú o tú 

recepciu, čiže predpokladám, že pôjde o zázemie pre týchto zamestnancov. S faktickou poznámkou pán 

poslanec pán vicestarosta, Vlačiky. 

 

Mgr. Martin Vlačiky, PhD., zástupca starostu MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem. Ja som ten suchý strom riešil s kolegami zo životného prostredia a tam. V podstate sme sa zhodli 

na tom, že dostanú obyvatelia možnosť spíliť korunu toho stromu ešte predtým, ako budú mať vydané 

právoplatné, teda výrubové povolenie, aby teda nemohlo ani náhodou dôjsť k nejakému ohrozeniu, čiže to 

so životného prostredia mali komunikovať. Myslím, že tam je správkyňa alebo teda zástupkyňa toho 

bytového domu, čiže táto informácia tam už podľa mňa odišla, čiže už je len na nich, ako rýchlo to teda 

vykonajú. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne, pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo. Len v krátkosti nadviažem na otázku kolegu Maroša Dulaja. Pán starosta, naozaj nielen 

mne, ale aj ostatným členom poslaneckého zboru asi nezostáva nič iné, len rešpektovať vaše rozhodnutie. 

A na druhej strane úprimne a skromne dodám, že nerozumiem tomuto rozhodnutiu. Neviem, čomu 

pomôžete v mestskej časti a preto som aj ja veľmi zvedavý na zdôvodnenie a skutočná reálne dôvody, prečo 

ste odvolala Martina z funkcie. Takže mňa to tiež veľmi zaujíma a opakujem, nerozumiem tomuto vášmu 



rozhodnutiu. Ale iné som chcel riešiť. Pán starosta, mám tu štyri body na vás a skúsim to tak stručne prejsť. 

Keby ste mi odpovedali dva. Prvé dva body sa týkajú lokality Biely Kríž a teda prvá otázka smerom na vás. 

Rozšírenie komunikácie pri bytovom dome Račianska sme v zóne regulovaného parkovania a je tam 

vyznačené zvislé a vodorovné dopravné značenie naznačená jednosmerka, ale obyvatelia nemôžu 

rešpektovať toto dopravné značenie, pretože tam nie je rozšírená komunikácia a ak by rešpektovali 

dopravné značenie, tak vystupujú do blata a do svahu. Tam malo prísť k rozšíreniu tej komunikácie. Čiže 

kedy príde k rozšíreniu komunikácií? A druhá otázka, ktorá sa týka aj Bieleho kríža je teda keby ste mi 

vedeli poskytnúť stručnú informáciu, aký je vývoj zmluvy s Istrochemom, čo sa týka nájomnej zmluvy? 

Tretia vec, opýtal sa ma obyvateľ Mierovej Kolónie, teda kde som geštný poslanec. Posiela vám list 

ohľadom ponuky alebo návrhu riešenia pozemku v mierovej kolónii. To je tá situácia so spoločnosťou SiTy 

Logistik. A ten múr, teda že či evidujete takýto list a kedy bude obyvateľom odpoved zodpovedaná. A štvrtá 

štvrtá vec, ja som sa trošku prehrabával vo zverejnených zmluvách a objednávkach aj v súvislosti teda s 

projektom regulácie parkovania Na Pokroku. A čo ma prekvapilo, ja som nenašiel zverejnenú objednávku 

smerom voči Eko podniku, ktorý tam realizoval vodorovné dopravné značenie. Podľa mojich skromných 

odhadov celá tá oblasť alebo rozloha tejto časti a areály a na to naviazaná realizácia vodorovného značenia 

v zmysle určeného projektu organizácie dopravy by sa mohla pohybovať v rozpätí niekde od 30 do možno 

aj 50 tisíc euro. A ja som tú objednávku na ten Eko podnik na webe nenašiel a že aký je dôvod. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Pokiaľ ide o dvor na Račianskej ulici, tam rozšírenie komunikácie podliehalo schváleniu 

alebo súhlasu zo strany spoločnosti Istrochem, ktorá je vlastníkom toho daného pozemku. Oni prišli s 

nejakým návrhom nájomného vzťahu, ktorý z nášho pohľadu nebol ekonomicky výhodný pre mestskú časť. 

Čiže tým pádom sme k tomu rozšíreniu komunikácie nepristúpili. Kolegovia na doprave však samozrejme 

evidujú túto situáciu z vystupovania do blata alebo do svahu. Preto pripravili projekt organizácie dopravy 

na zmenu jednosmerky, aby sa po novom teda do tej lokality vchádzalo od Račianskej ulice a tým pádom 

sa vystupovalo zo strany vodiča do cesty a nie do toho svahu s tým blatom. Pokiaľ ide o nájomnú zmluvu 

s Istrochemu, Biely Kríž, tam komunikácia dosť tak ustala. To znamená, že momentálne nemáme nájomný 

vzťah k Bielemu Krížu, ani k Dimitrovke s tým, že sa chceme pripomínať Istrochemu teraz čoraz častejšie, 

nakoľko sa blíži končiaca sezóna a potrebujeme vedieť, či si oni teda uvedomujú, že budú tú kozu ako keby 

znášať oni po novom. Takže predpokladáme, že táto skutočnosť trošku urýchlite naše diskusie a že sa 

dopracujeme k zmluvnému vzťahu, ktorý bol podobne nastavený ako v minulosti a budeme naďalej môcť 

sa o túto lokalitu starať cez náš podnik, ako to bolo doteraz. Aktuálne je situácia však taká, že takáto 

nájomná zmluva podpísaná nie je. Pokiaľ ide o prípad spoločnosti City Logistic a betónový múr v Mierovej 

Kolónii, naše právne oddelenie komunikuje s touto spoločnosťou s cieľom ukončiť zmluvný vzťah, ktorý 

mestská časť tam mala podpísaný ešte z minulého volebného obdobia, kedy sme sa zaviazali nielen platiť 

nájom za daný pozemok, ale postaviť tam aj betónový plot. To pri ekonomickej situácii, ktorú momentálne 

máme, nie je pre nás výhodné, Čiže snažíme sa, ako keby sa dohodnúť so spoločnosťou City Logistik, že 

City Logistic na odstúpenie od tohto zmluvného vzťahu. A pokiaľ ide o Eko podnik a Pokrok, tak Eko 

podnik realizoval to vodorovné značenie prostredníctvom dotácie, ktorú poskytuje mestská časť. Oni majú 



v zriaďovacej listine aj úpravu a údržbu komunikácií vrátane vodorovného značenia, takže tam to bolo 

uhradené cez túto akokeby pravidelnú dotáciu, ktorá bola na základe prepočtov, respektíve výkazu prác 

navýšená jednorazovo o tieto práce. Čiže objednávka oficiálna zverejnená nebola, lebo ide o našu 

spoločnosť. Ďalší prihlásený je pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

 Dobrý deň, ďakujem za slovo. Rád by som sa opýtal na dodatok číslo 25 Štatútu hlavného mesta Bratislavy, 

kde sa presúvajú niektoré kompetencie z mesta na mestskej časti. My ako mestská časť sme mali svoje 

pripomienky podať do konca februára 2024. Ja by som sa spýtal, že aké pripomienky sme prosím podali a 

aké finančné dopady bude tento dodatok predstavovať pre našu mestskú časť. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Išlo teda o stanovisko zo strany starostu mestskej časti došlo zo strany hlavného mesta k predĺženiu lehoty 

na vyjadrenie do konca marca. Čiže zatiaľ sme ešte nepodali naše pripomienky. Ďalšie prihlásenie, Pán 

poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem za slovo, pán starosta. Čo sa týka rozšírenia tej komunikácií, čiže momentálne je to v nedohľadne. 

V zásade na tú informáciu, že s Istrochemu sa neviete dohodnúť na nejakých konkrétnych podmienok 

podmienkach, čo sa týka rozšírenia komunikácie smerom na ich zeleň. Presne tak dobre to s tými Istrochem 

mám, to je tiež zaujímavé. Ja si neviem predstaviť, že teda tam mestská časť nebude kosiť, alebo lebo ja si 

myslím, že Istrochem tam vôbec nebude kosiť. Ja sám som alergik a teda som zvedavý, že čo to bude teraz 

od obdobia, kedy začne rásť kvitnúť tráva a teda táto situácia je teda veľmi akútna a treba ju riešiť. Možnože 

by bolo dobré a vhodné naceniť jednotlivé kolá tých kosení a predstaviť náklady na na kosenie tejto zóny 

Istrochemu. Aby ste teda trošku otvorili oči a čo sa týka toho listu, tu sme sa trošku nepochopili. Ide o 

konkrétne komunikáciu s pánom Chmelanom vám posiela list, že teda či ho evidujete a či mu bude 

odpovedané na tento list. A s tým Eko podnikom ja rozumiem, že Eko podnik je organizácia mestskej časti. 

Je to taká zvláštna kombinácia. Rozpočtové a príspevkové organizácie a to je trošku na škodu, že vy keď 

dávate tú dotáciu, tak... 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Poprosím ešte predložiť príspevok pána poslanca. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Čiže chcel som povedať takú myšlienku, že ten rozpočet neni položkou a tí, ktorí vy teda posielate 

smerom na Eko podnik, ale je to ucelený balík. A s tou odpoveďou ako rozumiem, čo ste chceli naznačiť, 

ale pre mňa je to nedostatočná alebo respektíve ne vysvetlenie tej situácie, lebo mám za to, že keď bol aj 

prijímaný rozpočet v decembri a čítal som si komentár kontrolóra, tak tam aj v tom materiáli samotnom 

rozpočte bolo písané, že teda rozpočet je plus - mínus na na úrovni z minulých rokov, že tam sa navyšovali 



len nejaké financie, ktoré by ktoré majú pokryť infláciu a nárast miezd. Ale nezachytil som, že by mal tento 

rozpočet pokrývať aj realizáciu dopravného značenia. A potom sa pýtam, že keď máte, keď sa odvolávate 

na schválený alebo poslaný rozpočet smerom k Eko podniku a teda tvrdíte, že má financie na to, aby 

realizoval vodorovné dopravné značenie prečo my si teda objednávame tieto tieto služby od externých 

dodávateľov, ktorých musíme platiť. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Sa nám bod rôzne trošku zmenil na také strategické transformované. Pokiaľ ide o listy pána Chmelana, tak 

samozrejme on ich formuloval viacero. Nemám tu teraz kolegyňu, ktorá má na starosti korešpondenciu u 

nás na sekretariáte, takže musíme to preveriť. Ale za nás samozrejme tie odpovede na otázky pána 

Chmelana alebo ďalších chodia, Takže myslím si, že zodpovedaná mu to bude, pokiaľ ide o Eko podnik a 

jeho financovanie. Systém, ktorý tu momentálne je, je opäť zdedený. To znamená, že ten položkou ty 

rozpočet Eko podniku zatiaľ nie je k dispozícii. Našou ambíciou je jeho financovanie viacej sprehľadniť. 

Na základe diskusií, ktoré máme aj s pani poverenou riaditeľkou Miškovou, aby sa dal lepšie vyhodnotiť, 

v akom stave sú jednotlivé rozpočtové položky. Pokiaľ ide o dopravné značenie zo strany Eko podniku, tak 

oni majú aj pridelené financie na realizáciu tejto základnej činnosti. Oni realizujú teda vodorovné dopravné 

značenie, majú na to zakúpený stroj, čiže oni vedia zabezpečiť značenie priechodov pre chodcov, deliacich 

čiar, parkovacích miest, dopravných tieňov a takýchto rôznych dopravných prvkov. A preto v prípade 

Pokroku to napríklad bolo realizované tak, že vodorovné dopravné značenie s výnimkou. časti Sibírskej 

ulice a ak sa nemýlim  Cígera Hronského v oboch úsekoch boli realizované externým dodávateľom a zvyšok 

bol realizovaný Eko podnikom s tým, že všetko zvislé dopravné značenie bolo realizované tiež externým 

dodávateľom, a to z toho dôvodu, že Eko podnik dnes nemá technické podmienky na to, aby mohlo 

realizovať zvislé dopravné značenie. Ide konkrétne teda o realizáciu jadrového búrania do komunikácie, 

ktoré si vyžaduje nákup takého stroja na jadrové vŕtanie, ktorý by sme samozrejme do budúcnosti radi 

zabezpečili, aby zvislé dopravné značenie tiež realizoval ako podnikateľ externým dodávateľom. S 

faktickou poznámkou pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Naozaj sľubujem, že toto je moja posledná faktická poznámka. Pán starosta ja samozrejme tu nechcem 

zdržiavať ani vás, ani kolegov. Možno je to na zváženie, aby ste opäť otvorili také tie jednotlivé kolá sedení 

s poslancami. V prípade, ak je záujem, aby sme si vedeli aj napriamo vysvetliť a nie nie všetko rozoberať 

takto na zastupiteľstve pán starosta, ale smerom na vaše vyjadrenia. Teda, všimol som si častokrát 

argumentuje tým, že sme niečo zdedili. No viete, ale vy ste tiež kandidoval na túto pozíciu. Ste tu teraz 

máte obrazne povedané, alebo slangovo kľúče od miešačky a môžete tie veci meniť. Čiže ak ste niečo 

prebrali a je tam rezerva na zlepšenie, tak to treba zlepšiť a nie opakovať, že sme to prebrali a je to takto. A 

posledná posledný argument, prečo sa mi nezdá to, že teda hovoríte, že majú to obsiahnuté v rozpočte, ktorý 

dostali. Ja si myslím, že tam tie peniaze peniaze nie sú. Potom treba povedať ako podniku, že ak má robiť 

značenie, tak mu povedzte, čo z čoho má ubrať. To je zaujímavý, zaujímavý postup či postoj. A chcem len 



spomenúť, že keď sme v 2012 rozbiehali Tehelné pole, tak my sme si masovo objednávali to vodorovné 

dopravné značenie Eko podniku cez objednávku. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne, pán vicestarosta Troiak. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Ja by som len reagoval na kolegu, ktorý hovorí, že by sme mali mať pravidelné tretnutia s poslancami. 

Samozrejme, máme tieto stretnutia s naším klubom. Takisto sme pripravili formát pre nezaradených 

poslancov ako ste vy a žiaľ, na stretnutie, ktoré bolo dostatočne včas vám oznámené, tak prišiel iba pán 

kolega Korček. Čiže určite budeme organizovať aj ďalšie a verím, že tá účasť bude oveľa vyššia. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Árva. 

 

Andrej Árva, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Takže som presne porušil to, čo som povedal pán vicestarosta. Ale musím zareagovať a to, že vy sa 

stretávate ako klub, to je samozrejme vec, ktorá je ktorá je automatická, ale sú tu aj nezaradení poslanci. Ja 

naozaj cítim, že mám slabý kontakt s pánom starostom a neviem si s ním niektoré veci vydiskutovať. A 

potom mi na to zostáva čas len na miestnej rade a na miestnom zastupiteľstve. A čo sa týka tej informácie, 

že bolo niečo zvolané, myslím, že máte na mysli grémium a to bol pokus aj od pána Kusého, predošlého 

pána pána starostu, zvolávanie grémia. Ja naozaj nerozumiem, na čo je grémium, ak máme miestnu radu. 

A Palo, skús si otvoriť svoje mailové konto. Daj si tam jednoduché cez vyhľadávanie, že grémium a 

prečítajte si, čo ste písali aj ty alebo pán Petrovič, keď si zvolával poslanecké grémium. A si to porovnaj. 

Ďakujem. 

 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ja som možno iba na chvíľočku, zareagoval. Uvedomujeme si, že komunikácia s poslancami a poslankyne, 

ktoré nie sú v našom klube poslaneckom, si vyžaduje nejaký samostatný formát. My sme prišli s týmto 

modelom toho grémia, čo malo byť stretnutie tesne pred miestnym zastupiteľstvom, kde som mal byť. Teda 

či už ja osobne, vice starostovia a pani prednostka, aby sme si prešli ako keby sme zariadenými poslancami 

nejaké prípadné otázky týkajúce sa týchto bodov. A môžeme tento model skúšať ďalej. Môžeme skúsiť 

vymyslieť možno nejaký iný model na základe nejakých diskusií, prípadne na tej miestnej rade, ak to 

grémium nie vyhovujúce, ale našou ambíciou bolo vytvoriť platformu, kde sú naozaj všetci ľudia, ktorí 

vedia zodpovedať otázky, ktoré by ste mohli mať. Takže môžeme skúsiť to nejako vylepšiť, urobiť to inak 

alebo to prepracovať. Tým, že do diskusie nie je nikto ďalší prihlásený, prechádzame na bod interpelácie. 

Otváram diskusiu. Jáj prepáčte, spravedlňujem sa. Boli návrhy uznesení od pani poslankyni Mišíkovej a 

pani poslankyne Timkovej. Tak poprosím návrhovú komisiu, aby prečítala jednotlivé návrhy uznesení. 



 

Návrhová komisia: 

Takže poslanecký návrh pani poslankyne Milčíkovej. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-

Nové Mesto schvaľuje zmenu vo vedení komisie dopravy, informačných systémov, životného prostredia a 

ochrany verejného poriadku, a to nasledovne - predsedníčka komisie Bronislava Milčíková, podpredseda 

komisie Tomáš Halász bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takto prečítanom návrhu uznesenia. Za bolo 16 poslancov a poslankýň, 

nikto nebol proti, dvaja sa zdržali, jeden nehlasoval. Potom sú tu tie návrhy uznesenia od pani Timkovej. 

 

Návrhová komisia: 

Takže poslanecký návrh pani poslankyne Timkovej. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti BRATISLAVA-

Nové Mesto žiada starostu mestskej časti Matúša Čupku o pravidelné informovanie poslancov i členov 

komisií, ktorých sa to týka, o aktuálnom stave rozpracovanosti, fakturácie a projektovej refundácie všetkých 

investičných zámerov financovaných kombináciou bankového úveru a externých zdrojov schválených v 

rámci kapitálových výdavkov mestskej časti, ktoré umožní zhodnotiť kumulatívne percento 

rozpracovanosti, fakturácie a projektovej refundácie vždy k 15. dňu, alebo nasledujúcemu pracovnému dňu 

kalendárneho mesiaca za predchádzajúci mesiac bez pripomienok. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Dávam hlasovať o takomto návrhu uznesenia. Za bolo 17 poslancov a poslankýň, nikto 

nebol proti, nikto sa nezdržal, dvaja nehlasovali. Sú to všetky návrhy uznesení v bode rôzne, v poriadku. 

 

28. bod 

Interpelácie poslancov 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Už prihlásený pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem. Rád by som Vám prečítal znenie interpelácie schválenom dodatku číslo 24 Štatútu 

hlavného mesta BRATISLAVA. Sa uvádza, že daň z príjmov fyzických osôb podľa žiakov 40 % sa bude 

deliť v pomere 66,5 % pre rozpočet hlavného mesta a 33,8 % pre rozpočty mestských častí. Aká finančná 

strata to je pre mestskú časť Nové Mesto za rok 2024? Pýtam sa už tretíkrát. Doteraz mi účelovo táto 

informácia nebola zodpovedaná až dnes pár minút dozadu ste mohli počuť z úst pána starostu, že táto suma 

je 2,4 milióna eur. Rád by som ju však dostal aj v interpelácii. Je smutné, že sme sa vzdali 2,4 miliónov v 

prospech Magistrátu a zbytočne si ako mestská časť brali úver na dva a pol milióna. Ďakujem. 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalší prihlásený pán poslanec Árva. Ďakujem, ja prečítam a interpeláciu smerom na Vás, 

pán starosta. Čiže vážený pán starosta, žiadam Vás o zabezpečenie písomnej informácie o prerozdelení 

výnosov z neregulovaných zón parkovania PASS na území mestskej časti od začiatku spustenia 

jednotlivých zón, štruktúry výnosov za krátkodobé a dlhodobé parkovanie a takisto žiadam o zaslanie 

informácie o príjmoch za vyhradené parkovanie platené za rok 2024, ako aj informáciu o celkovej sume, o 

ktorú mestská časť prišla z dôvodu zrušenia vyhradených parkovacích miest týchto platených z dôvodu 

príchodu PASS do jednotlivých oblastí mestskej časti. Sumu žiadam uviesť za tri roky spätne, za každý rok 

separátne. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ďalšie, pán vicestarosta Troiak. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem. Ja naozaj nechcem zdržiavať kolegyne a kolegov, ale musím ešte reagovať na kolegu Árvu. 

Prečítal som si teda tú komunikáciu k poslaneckému grémiu a musím naozaj povedať, že bol takýto pokus 

za bývalého vedenia. Akurát, že sme nedostali otázky, že načo sa takéto poslanecké grémium organizuje. 

Dokonca tam sa vyjadrovali aj aj Richard Mikulec, aj pani Šebová, aj ja aj Petrovič, aj kadekto. A pravda 

je taká, že predpokladám, že to zvolanie toho poslaneckého grémia za bývalého vedenia bolo preto, lebo 

nefungovala miestna rada. Zastupiteľstvá boli, aké boli. Čiže možno bývalé vedenie chcelo vytvoriť ďalšiu 

platformu, kde by sme sa stretávali, čo sa mi zdalo v tom momente nelogické a strata času. Ale myslím si, 

že tá situácia je teraz ďaleko iná a špeciálne pre nezaradených poslancov sme chceli vytvoriť poslanecké 

grémium, kde by sme si mohli rozdiskutovať rôzne témy a bol tam vyhradený čas, hodina. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pani poslankyňa Timková. 

 

Darina Timková, poslankyňa MČ BA Nové Mesto: 

Musím tiež zareagovať na to, že ja som tiež nezávislá poslankyňa a nezaradená, takže ja mám tých 

informácií minimum a my zo školskej komisie a mám z toho, čo mi z úradu dôjde. A musím sa zastať 

kolegu a nedostávame tie informácie A to grémium bolo poňaté tak, že to má byť zase tie isté body, ktoré 

sme mali na komisiách na miestnej rade, ktorú som mala dva dni predtým a my máme záujem aj o iné 

informácie, ktoré možno vy ako v klube sa dozvedáte, my o nich nevieme. Takže možno tiež sa prikláňam 

k tomu, že by som bola rada, keby sme mali viac informácií a tá komunikácia s úradom bola lepšia. 

Ďakujem. 

 

 

 



 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ono sa v rámci toho formátu určite bol priestor aj pýtať sa na otázky mimo toho oficiálneho 

programu zastupiteľstva. Keby o to bol záujem s faktickou poznámkou pán Troiak, len by som možno 

potom poprosil, že sme v interpelácii. 

 

Pavol Troiak, zástupca starostu MČ BA Nové Mesto: 

Rozumiem, sľubujem. Už mám aj posledné vyjadrenie, keďže na to poslanecké grémium prišiel naozaj 

jeden poslanec, čo naozaj využil plnohodnotne ten čas. Pýtal sa nás na rôzne otázky, v podstate ani ani body 

do zastupiteľstva sme nejak nepreberali a myslím si, že odchádzal veľmi spokojný. Takže dúfam, že 

nabudúce, keď zavoláme toto poslanecké grémium príde k väčšej účasti a nepovie napríklad niekto, že on 

nebude chodiť na poslanecké grémium, aby všetci poslanci kolegyne nevedeli o tom, že čo on plánuje na 

zastupiteľstve predložiť. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto: 

Ďakujem pekne. Ešte pán poslanec Dulaj. 

 

Maroš Dulaj, poslanec MČ BA Nové Mesto: 

Dobrý deň, ďakujem. Jedna interpelácia prosím aké finančné dopady bude mať dodatok číslo 25 Štatútu 

hlavného mesta Bratislavy pre mestskú časť Bratislava-Nové Mesto. Ďakujem. 

 

Matúš Čupka, starosta MČ BA Nové Mesto:  

Ďakujem pekne. Ja len taká technická poznámka, že vy tu môžete aj v jednom bode dať naraz obidva. 

Nemusíte mať dva príspevky na dve interpelácie, dá sa to dať v jednom celku. Do diskusie nie je nikto už 

ďalší prihlásený. A tým pádom prechádzame do záveru. Ja by som chcel dnes sa špeciálne poďakovať 

mestskej časti BRATISLAVA Rača, ktorá nám zapožičala pána IT-čkára, ktorý dnes nás mal na starosti. 

Takže je to naozaj takou dobrou ukážkou dobrej susedskej pomoci a veľmi si vážime, že nám takto pomohli, 

nakoľko sa nám v rámci nášho IT oddelenia rozmohli nejaké choroby. Chcel by som sa vám veľmi pekne 

poďakovať za priebeh zastupiteľstva a za množstvo dobrých poznámok alebo bodov alebo pripomienok či 

podnetov a išlo o mimoriadne zastupiteľstvo na základe zastupiteľstva, ktoré vo februári nebolo zvolané 

správne a som preto veľmi rád, že dnes sme to naozaj v pohode zvládli a nabudúce sa na tomto formáte 

vidíme koncom apríla. Ďakujem veľmi pekne a prajem ešte pekný deň. 
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